
1 

 

 1 

 2 

Notulen 53ste Algemene Ledenvergadering d.d. 23 februari 2016 3 

 4 

 5 

Aanwezig voor de pauze:  6 

Bob Smits, Jordi Uijens, Stan van Moorsel, Merel van ’t Leven, Rens Verhaegh, Jip Trommelen, Felix 7 

Wagner, Tjitse Ozinga, Gijs Kooistra, Wimer Heemskerk, Ruud Penders, Yaël van Drunen, Dyon 8 

Bambacht, Manouk Smeets, Bram Geurkink, Lars Meijer, Koen Beekhuis, Maud Gorissen, Remco Frank, 9 

Folkert Woudstra, Marten Porte, Luuk Scholman, Youri Kling, Tim van de Werf, Ruben Meijerink, Boaz 10 

de Rooij, Luuk Kaffener, Pol Muffels, Bas Wijnsouw, Luuk Mevis, Joseph Dommeck, Rein Wieringa, Tom 11 

Dymanus, Anton Stel, Tim Jacobs, Ruud Walvius, Tomas Jochoms, Dominic Kok, Lowieke Vermeulen, 12 

Annechien Stelwagen, Robbin van der Hamsvoord, Nanne van Mil, Saskia Meijs, Max Hoofwijk, Pim ten 13 

Broeke 14 

  15 

Afwezig met kennisgeving: 16 

 17 

 18 

Machtigingen voor de pauze:  19 

Henri van Omme machtigt Lars Meijer 20 

Gijs Hablous machtigt Lars Meijer 21 

Maren Backbier machtigt Ruud Penders 22 

Mark Vlek de Coningh machtigt Ruud Penders 23 

Simon Putman machtigt Dominic Kok 24 

Casper Smeets machtigt Dominic Kok 25 

Tibbe van den Nieuwenhuijzen machtigt Luuk Scholman 26 

Lisa Peute machtigt Bas Wijnsouw 27 

Christiaan Boeren machtigt Tomas Jochoms 28 

Sara Bijlard machtigt Youri Kling 29 

 30 

Stemgerechtigden aanwezig: 45 31 

Stemgerechtigde machtigingen: 10  32 

Stemgerechtigden totaal: 55 33 

 34 

Aanwezig na de 1e pauze:  35 

 ismus 

studievereniging voor politicologie 

Postbus 9108 

6500 HK Nijmegen 

kantoor: Thomas van Aquinostraat 5.0.03 

internet: www.ismus.nl 

e-mail : info@ismus.nl 

telefoon: 024-3611659 



2 

 

Bob Smits, Jordi Uijens, Stan van Moorsel, Merel van ’t Leven, Rens Verhaegh, Jip Trommelen, Felix 36 

Wagner, Tjitse Ozinga, Gijs Kooistra, Wimer Heemskerk, Ruud Penders, Yaël van Drunen, Dyon 37 

Bambacht, Manouk Smeets, Bram Geurkink, Lars Meijer, Koen Beekhuis, Remco Frank, Marten Porte, 38 

Luuk Scholman, Youri Kling, Tim van de Werf, Ruben Meijerink, Boaz de Rooij, Luuk Kaffener, Pol 39 

Muffels, Bas Wijnsouw, Luuk Mevis, Joseph Dommeck, Anton Stel, Tim Jacobs, Ruud Walvius, Tomas 40 

Jochoms, Lowieke Vermeulen, Annechien Stelwagen, Robbin van der Hamsvoord, Nanne van Mil, 41 

Saskia Meijs, Max Hoofwijk 42 

 43 

Afwezig met kennisgeving: 1 44 

 45 

Machtigingen na de 1e pauze: 46 

Henri van Omme machtigt Lars Meijer 47 

Gijs Hablous machtigt Lars Meijer 48 

Maren Backbier machtigt Ruud Penders 49 

Mark Vlek de Coningh machtigt Ruud Penders 50 

Simon Putman machtigt Dominic Kok 51 

Casper Smeets machtigt Dominic Kok 52 

Tibbe van den Nieuwenhuijzen machtigt Luuk Scholman 53 

Lisa Peute machtigt Bas Wijnsouw 54 

Christiaan Boeren machtigt Tomas Jochoms 55 

Sara Bijlard machtigt Youri Kling 56 

Pim ten Broeke machtigt Tjitse Ozinga 57 

Rein Wieringa machtigt Gijs Kooistra 58 

Folkert Woudstra machtigt Gijs Kooistra 59 

Maud Gorissen machtigt Yaël van Drunen 60 

 61 

Stemgerechtigden aanwezig: 40 62 

Stemgerechtigde machtigingen: 14  63 

Stemgerechtigden totaal: 54 64 

 65 

Agenda: 66 

 67 

1. Opening 68 

2. Vaststellen agenda 69 

3. Mededelingen 70 

4. Bespreking Notulen 52ste ALV 71 

5. Vaststellen Notulen 52ste ALV 72 

6. Bespreking Halfjaarverslag 73 

7. Stemming Halfjaarverslag 74 

8. Bespreking Financieel Halfjaarverslag 75 

9. Stemming Financieel Halfjaarverslag 76 

10. Bespreking Motie Spotify Prismus 77 

11. Stemming Motie Spotify Prismus 78 

12. W.V.T.T.K. 79 

13. Rondvraag 80 



3 

 

14. Sluiting 81 

 82 

Conform de Motie Tol wordt voor aanvang van de vergadering het ismuslied gezongen. 83 

 84 

Opening 85 

Bob Smits opent de vergadering om 20.03 uur en begint met de feitjes van de dag. 86 

 87 

Vaststellen agenda 88 

Dyon Bambacht vraagt of er normaal niet meer tekst op de agenda staat, hij vindt het blad vrij leeg. 89 

Bob Smits vraagt wat hij precies mist. 90 

Dyon Bambacht geeft aan dat hij een voorstukje en een nastukje mist.’ 91 

Bob Smits zal dit de volgende keer wel toevoegen. 92 

Manouk Smeets geeft aan dat Bram Geurkink om 12 uur jarig is en vindt het leuk om een liedje te 93 

zingen voor hem. 94 

Bob Smits had dat zelf al opgeschreven. 95 

Bob Smits stelt de agenda vast. 96 

 97 

Mededelingen 98 

Er zijn geen mededelingen. 99 

 100 

Bespreking Notulen 52ste ALV 101 

Remco Frank geeft aan dat er boven de notulen staat dat het gaat om de 53ste ALV. 102 

Jordi Uijens geeft aan dat het hier gaat om een typefout 103 

 104 

Pagina 11 105 

Ruud Penders geeft aan dat er vier bestuursleden van beneden de rivieren komen, en vraagt zich af of 106 

er ook een carnavalsactiviteit is geweest. 107 

Bob Smits geeft aan dat dat wel is overwogen, maar niet gedaan is wegens de overvolle agenda. 108 

Rens Verhaegh voegt toe dat dit ook ligt aan de zwaarwegende mening van de commissaris interne 109 

betrekkingen. 110 

Ruud Penders geeft aan dat Tom Dymanus zichzelf niet kan hebben gedechargeerd. 111 

Bob Smits geeft aan dat het wel goed gegaan is, alleen niet goed in de notulen staat. 112 

 113 

Pagina 13 114 

Yaël van Drunen vindt het leuk dat het bestuur iets gedaan heeft met haar opmerking over een 115 

Welcome Back etentje. 116 

 117 

Pagina 14 118 

Ruud Penders ziet dat er het plan was om iets te doen voor masterstudenten, en vraagt zich af of dit 119 

ook gebeurd is. 120 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur nog steeds die intentie heeft, maar hier nog niet aan toegekomen 121 

is. Als het bestuur dit gaat doen, wil hij graag samenwerken met actieve masterstudenten. 122 

 123 

Pagina 15 124 
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Yaël van Drunen vindt het jammer dat er niets gedaan is met haar opmerking, en dat de posters nog 125 

steeds kapotgetrokken worden. 126 

Bob Smits geeft aan dat de posters netjes bewaard worden in het archief en dat het gevraagde 127 

papiertje ertussen wordt geplakt, en dat alleen het plakband niet netjes is, in ieder geval als hij de 128 

posters ophangt. 129 

Ruud Penders ziet in de notulen dat de website van de Heraut voor studiepunten is gemaakt en dat 130 

dat ook voor ismus een goed idee kan zijn. Hij vraagt zich af hoe dat in elkaar zit. 131 

Bob Smits legt uit dat de website van de Heraut gemaakt is door iemand die dat als stage heeft gedaan 132 

en daarmee studiepunten heeft gekregen.  133 

Ruud Penders ziet de vraag van Manouk Smeets en vraagt of er bekeken is of dit mogelijk is met de 134 

huidige websitehost. 135 

Bob Smits geeft aan dat hier naar gekeken is, maar dat alle problemen met de site inmiddels verholpen 136 

zijn met hulp van Daniël van der Donk, die de site ooit gebouwd heeft. Het bestuur heeft dus niet meer 137 

de intentie om de site te vernieuwen. 138 

 139 

Pagina 18 140 

Ruud Penders geeft aan dat Gijs Hablous voorgesteld heeft om een enquête te houden over de Heraut. 141 

Hij vraagt of hierover is nagedacht, en waarom dat wel of niet gedaan is. 142 

Bob Smits geeft aan dat dit niet gedaan is. De Heraut loopt goed, en alle Herauten gaan steeds op. 143 

Ruud Penders vraagt of dit het komende halfjaar ook niet gaat gebeuren. 144 

Bob Smits geeft aan dat dit wat hem betreft alleen gaat gebeuren als Joseph Dommeck dit nodig acht. 145 

 146 

Pagina 19 147 

Yaël van Drunen wil weten of het logo nog veranderd gaat worden. 148 

Bob Smits geeft aan dat dat idee de vorige ALV niet goed viel en dat het bestuur hier dus niets meer 149 

mee gaat doen. Eventueel komt er wel een apart logo voor het lustrum. 150 

 151 

Pagina 20 152 

Yaël van Drunen bedoelt hier met achteraan gaan dat er formele activiteiten moeten komen. 153 

 154 

Pagina 21 155 

Maud Gorissen wil een compliment geven voor het kerstdiner, maar wil volgende keer wel graag 156 

warmtepitjes zien. 157 

Bob Smits zal dit doorgeven aan zijn opvolgers. 158 

 159 

Pagina 22 160 

Ruud Penders vindt de complimenten voor de almanakcommissie fijn. Ook ziet hij de opmerking van 161 

Manouk Smeets over het afspreken met de vakgroep dat de carrièredag in de studiehandleiding wordt 162 

opgenomen. Hij wil weten of dit nog geprobeerd is. 163 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur druk bezig is met de carrièredag, maar dat dit nog niet geprobeerd 164 

is. 165 

 166 

Pagina 24 167 

Dyon Bambacht vraagt wat Henri van Omme voor heeft gelezen over het IAPSS. 168 
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Jordi Uijens geeft aan dat het woordje ‘voor’ niet in deze zin staat en dat het daarmee een kloppende 169 

formulering is, dia aangeeft dat Henri van Omme van alles heeft gelezen over het IAPSS. 170 

 171 

Pagina 29 172 

Manouk Smeets geeft aan dat er is toegezegd om de overhemden te laten bedrukken. Ze vraagt of het 173 

hele bestuur de jasjes wil uitdoen. 174 

Bob Smits geeft aan dat die belofte niet is nagekomen. Het was zijn eerste keer, en hij was iets te 175 

enthousiast met dingen beloven. 176 

Manouk Smeets heeft een stift bij en vraagt of ze het nu zal doen. 177 

Bob Smits biedt zijn excuses aan. 178 

Manouk Smeets vindt het bijzonder matig. 179 

Dyon Bambacht geeft aan dat er nu al vier dingen zijn toegezegd en niet gedaan zijn. 180 

Bob Smits kijkt daar anders naar aangezien sommige beloften het beleid aantasten. 181 

Lars Meijer vindt dat het voor Bob Smits een les moet zijn, en geeft aan dat hij niet al te veel moet 182 

toezeggen vanavond. Hij ziet dat het bestuur erg ambitieus was aan het begin van het jaar, en nu al 183 

veel overboord heeft gegooid. 184 

Bram Geurkink vindt dat het bestuur wel moet proberen om ambitieus te zijn, maar het wel na moet 185 

komen. Het bedrukken van de overhemden is echt besproken, een bloes kost niet veel, en het is de 186 

vorige keer eigenlijk afgesproken. Het argument van de vorige keer is nu weg. Hij vindt het een beetje 187 

raar, aangezien het bestuur nu een deel van een pak van ismus heeft gekregen. 188 

Bob Smits is het hier mee eens. Hij is hier meermaals op aangesproken door zijn bestuursleden zelf. 189 

Bram Geurkink vraagt zich af of het zoveel werk is, of zo duur, of dat er niet meer naar is gekeken. 190 

Bob Smits geeft aan dat een naam op het pak leuk is voor naar buiten toe, en dat het eigenlijk geen 191 

meerwaarde meer had. 192 

Yaël van Drunen wil zich aansluiten bij Bram Geurkink, en vindt dat hier geen excuus voor is. De 193 

bedrukte pakken kunnen nog gebruikt worden bij alle formele activiteiten, zoals lezingen, de 194 

carrièredag en het PiP-congres. 195 

Bram Geurkink geeft aan dat dit door de ALV gezegd is, wat betekent Bob Smits zijn prima nu nog. De 196 

bedragen zijn al betaald. 197 

Bob Smits wil de discussie voortzetten bij het financieel halfjaarverslag. 198 

 199 

Pagina 30 200 

Ruud Penders geeft aan dat een beamer veel geld kost en vraagt of het mogelijk is om er een aan te 201 

schaffen met de SVM of met TvA5. 202 

Stan van Moorsel weet niet hoezeer dit leeft bij de andere verenigingen, maar vindt het wel een goed 203 

idee. Er is ongeveer twee keer in het jaar een filmavond, dus hij betwijfelt of het wel nodig is. Ook geeft 204 

hij aan dat de verhuizing eraan komt, waarbij ismus nieuwe spullen gaat krijgen. Hij heeft gisteren de 205 

factuur van de kostenplaats gehad, en dat gaat echt om belachelijk veel geld. Hij denkt daarom wel 206 

serieus aan het kopen van een beamer. 207 

Tom Dymanus wil weten of er dus eindelijk een beamer wordt gekocht? 208 

Stan van Moorsel gaat het er over hebben met Mundus. 209 

Tom Dymanus geeft aan dat een beamer tien jaar mee gaat en dat er al lang over gepraat wordt, dus 210 

vindt hij dat het bestuur het gewoon moet doen. 211 

Stan van Moorsel geeft aan dat ismus bij de verhuizing bepaalde zaken aan de faculteit kan vragen. De 212 

verhuizing laat echter op zich wachten, dus wil hij er een kopen, dan is hij van het gezeik af. 213 
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Ruud Penders geeft aan dat er audiovisuele kosten zijn opgenomen in de faculteitsbijdrage. 214 

Jip Trommelen geeft aan dat het niet in de notulen terugkomt, maar dat er de vorige keer behoorlijk 215 

consensus was over de aanschaf van een beamer. De vorige keer heeft de ALV ermee ingestemd, en 216 

het is nu nog steeds een dingetje. 217 

Bob Smits geeft aan dat de ALV hier niet mee ingestemd heeft vorige keer. Bij de verhuizing over twee 218 

jaar krijgen we een beamer. 219 

Jip Trommelen geeft aan niet thuis te zijn in de verhuizing, maar dat dit een jaar geleden ook al aan de 220 

orde was. Hij vraagt zich af of Bob Smits dit een halfjaar geleden ook al wist. 221 

Bob Smits wist dit destijds nog niet. Hij geeft aan dat de faculteit bijna niets wil toezeggen. 222 

Ruud Penders vindt dat het bestuur dit moet navragen aan de faculteit, en dat Stan van Moorsel anders 223 

moet gaan kijken voor een beamer en als die meer kost dan 500 euro, dat er even goedkeuring 224 

gevraagd moet worden aan de ALV. 225 

Bob Smits geeft aan hiernaar te gaan kijken. 226 

Remco Frank zou dit toch met meer verenigingen doen. 227 

Rens Verhaegh geeft aan dat dit al besproken is in de SVM, maar dat Synergy er al een heeft. 228 

Bram Geurkink vindt dat het ook best samen kan met één andere vereniging. 229 

Bob Smits zal kijken of Mundus ervoor te paaien is. 230 

Lars Meijer geeft aan altijd tegenstander te zijn geweest van het kopen van een beamer, omdat de 231 

dure boxen ook al stuk waren binnen twee maanden. Een beamer gaat ook stuk. Er komt genoeg geld 232 

vanuit de faculteit, dus er kan gewoon een beamer gehuurd worden. Het gaat prima zo, en een beamer 233 

gaat toch stuk. 234 

Stan van Moorsel wil alles over geld bespreken bij het financieel halfjaarverslag, en gaat ook zeker 235 

niets toezeggen. De ALV kan hem niet verplichten tot uitvoeren, maar hij gaat er zeker wel naar kijken. 236 

Luuk Scholman geeft aan dat Lars Meijer zegt dat een beamer snel kapot gaat. Dan kan er misschien 237 

gekeken worden naar een beamer die vasthangt. Dat kan bekeken worden in het nieuwe pand, of een 238 

vaste beamer mogelijk is. 239 

Bob Smits wil de beamers achter zich laten. 240 

Remco Frank vraagt of het nog wel mag gaan over projectors. 241 

 242 

Pagina 32 243 

Bram Geurkink heeft zijn brievenbus daarstraks nog gecheckt, maar heeft het beloofde schriftelijke 244 

antwoord nog niet ontvangen. 245 

Bob Smits geeft aan dat een briefje straks in de pauze ook kan volstaan. 246 

 247 

Stuk als geheel 248 

Manouk Smeets geeft aan dat ze dingen wilde terugzoeken, maar dat de stukken nog niet op de site 249 

staan. 250 

Jordi Uijens geeft aan dit zo snel mogelijk te gaan doen. 251 

Dyon Bambacht wil zijn complimenten uitspreken aan de secretaris voor zijn eerste notulen. 252 

Jordi Uijens bedankt hem hiervoor. 253 

 254 

Stemming Notulen 52ste ALV 255 

De notulen worden per acclamatie vastgesteld. 256 

 257 

Bespreking Halfjaarverslag 258 
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Bob Smits geeft aan dat het halfjaarverslag per pagina besproken zal worden. 259 

 260 

Pagina 1 261 

Yaël van Drunen ziet dat de slogan aangepast is. Dit is wel grappig, maar ze wil weten waarom. 262 

Bob Smits geeft aan dat dit niet per se het motto is, maar de titel van het stuk. 263 

Dyon Bambacht wil van Bob Smits weten hoe ie gaat. 264 

Bob Smits geeft aan dat hij het warm heeft. 265 

 266 

Pagina 4 267 

Joseph Dommeck heeft een algemene tip. Volgens hem is de ismuskamer vaak laat open, aangezien 268 

de eerstejaars ook wel eens om kwart voor negen college hebben en het bestuur daardoor soms 269 

eerstejaars misloopt. Hij denkt dat het bestuur vaker de kamer om half elf moet openen. 270 

Bob Smits vindt dit een goede opmerking. 271 

Remco Frank wil een compliment geven over het eerstejaarsbeleid, al is die alleen maar gebaseerd op 272 

één borrel waar hij geweest is, namelijk de Nieuwjaarsborrel, die erg druk was. 273 

 274 

Pagina 5 275 

Lars Meijer heeft een opmerking over het ledenaantal. Dat is iets gedaald, maar de geschorste leden 276 

moeten wel meegeteld worden. 277 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur vergeten is het te hebben over de geschorste leden, en dat dit nu 278 

besproken zal worden bij W.V.T.T.K.. Ook geeft hij aan dat de ledenaantallen inderdaad niet helemaal 279 

kloppen, maar dat de schorsingen er wel bij zitten. 280 

Bram Geurkink wil graag gedaan zeggen voor zijn blijvende aanwezigheid, en vindt het raar dat de 281 

plannen voor masterstudenten vooralsnog niet gelukt zijn. Hij heeft meerdere keren voorstellen 282 

gedaan, maar heeft nooit wat gemerkt van enige aandacht daarvoor. 283 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur nog steeds die intentie heeft. 284 

Bram Geurkink denkt er juist in het begin van het jaar iets nodig was geweest. Hij vindt het jammer. 285 

Manouk Smeets is benieuwd hoe het bestuur aan meer donateurs gaat komen. 286 

Bob Smits zal nog langsgaan bij de docenten, 287 

Manouk Smeets geeft aan dat Ruud Penders altijd met een Heraut langsging. Ook lijkt het haar een 288 

goed idee om het donateurschap te promoten bij mensen die zich uitschrijven. Dat wordt nu nog niet 289 

gedaan. 290 

Joseph Dommeck weet niet wat de internationale studenten bezielt. Er wordt bij ismus niets voor ze 291 

georganiseerd. Misschien moet het bestuur gewoon iets proberen, met een leuke naam die eindigt op 292 

mus. 293 

Bob Smits geeft aan dat het geen zin heeft om voor drie man iets te organiseren, en dat deze mensen 294 

vooral lid zijn voor de boekenkorting. 295 

Ruud Penders geeft aan dat het officieel niet mag om docenten te vragen als donateur. Je moet dat 296 

een beetje onderhands vragen, bijvoorbeeld met die Heraut, en het bestuur moet ook bij 297 

alumniborrels donateurs werven. Dat moet wel snel gebeuren, want in september is er al een nieuw 298 

bestuur dat ook weer donateurs gaat werven. 299 

Yaël van Drunen hoort dat er een kleine groep geschorste leden is en wil weten waarom. 300 

Bob Smits geeft aan dat die leden geen contributie betaald hebben. 301 

Jip Trommelen geeft aan dat internationale leden zich soms aanmelden speciaal voor de reis. 302 

 303 
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Pagina 6 304 

Manouk Smeets vindt dat de promotie via Facebook beter kan. De evenementen moeten eerder 305 

aangemaakt worden, en er moet meer gedeeld worden op de ismuspagina. 306 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur die conclusie ook al getrokken had, en dat eraan gewerkt gaat 307 

worden. 308 

Yaël van Drunen ziet dat meerdere keren de assumptie gebruikt wordt dat het leenstelsel invloed heeft 309 

op het aantal aanmeldingen voor de reis en de excursie. Ze wil weten of dat echt zo is en of het bestuur 310 

daar achteraan is gegaan. 311 

Bob Smits geeft aan dat dit vaak aan eerstejaars gevraagd is en dat de drempel inderdaad een stukje 312 

hoger wordt door het feit dat ze moeten lenen. 313 

Lars Meijer vraagt of het bestuur dit ook tijdens een SOFv ALV gevraagd heeft. 314 

Bob Smits bevestigt dit. Hij geeft aan dat Mundus hier ook last van heeft. Bij BOW is dat niet het geval, 315 

volgens hun bestuur omdat daar alle leden schijt aan geld hebben. 316 

Ruud Penders wil weten of de faculteit dit jaar ook weer een social media training heeft gegeven. 317 

Jordi Uijens bevestigt dit, maar geeft aan dat hij er zelf niet geweest is. 318 

Ruud Penders vindt het een goed idee als er vaker een plaatje gebruikt wordt of mensen getagd 319 

worden. En als er soms geen poster is, waarom zou je dan wachten met het evenement. 320 

Bob Smits geeft aan dat het in het begin van het jaar het streven was om de poster als omslagfoto te 321 

gebruiken. Soms duurde dat te lang, en dan werd er een random plaatje gebruikt. 322 

Yaël van Drunen geeft aan dat dat vorig jaar ook wel eens het geval was, maar dat geen poster niet 323 

betekent dat evenementen niet kunnen worden aangemaakt. 324 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur inmiddels ook van die ambitie is afgestapt. 325 

Yaël van Drunen ziet dat het bestuur duidelijk heeft gemaakt waar de speerpunten liggen, en wil weten 326 

waar dat dan precies is. 327 

Bob Smits geeft aan dat dat voornamelijk over Facebook gaat. 328 

Yaël van Drunen geeft aan dat het persoonlijk contact erg goed gaat, en dat er veel actieve eerstejaars 329 

zijn. Wel heeft ze commentaar op het dartbord, daardoor is er te weinig aandacht voor de leden. 330 

Bob Smits geeft aan dat Jordi Uijens en Rens Verhaegh wel eens darten, maar dat er wel altijd iemand 331 

op de kamer is. Zelf vindt hij het wel gevaarlijk als Jordi Uijens gooit. 332 

Jordi Uijens geeft aan dat dat komt doordat het bord van slechte kwaliteit is, waardoor er veel 333 

bouncers zijn. 334 

Luuk Scholman vindt dat het bestuur ook niet aan bestuurszaken moet werken als het druk is op de 335 

kamer. 336 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur dat wel probeert, maar dat het daarvoor soms te druk is. 337 

Joseph Dommeck ziet bij actieve leden dat er een commissie minder is. Hij wil weten met hoeveel het 338 

aantal actieve leden is afgenomen. 339 

Yaël van Drunen geeft aan dat er vorig jaar 67 actieve leden waren. 340 

Joseph Dommeck vraagt zich af hoe dit komt, zodat het probleem getackeld kan worden. 341 

Lars Meijer vindt dat alle commissies goed zijn ingevuld, dus dat er in feite geen probleem is. 342 

Remco Frank wil weten of we al op pagina 7 zijn. 343 

Bob Smits geeft aan dat we nog steeds op pagina 6 zijn. 344 

Remco Frank wacht dan wel even. 345 

 346 

Pagina 7 347 



9 

 

Remco Frank ziet in het stuk dat het bestuur niet veel doet met Twitter, maar dat Twitter wel bruikbaar 348 

voor partners. Hij geeft aan dat een inactieve Twitter voor niemand bruikbaar is. 349 

Rens Verhaegh geeft aan dat er soms vraag is vanuit partners om een twitterbericht. Dat is vooralsnog 350 

nog niet gebeurd, maar die optie blijft zo wel open. 351 

Ruud Penders vindt het jammer dat Twitter niet wordt gebruikt. Er zijn bijvoorbeeld veel politici uit 352 

Den Haag die twitteren. Het bestuur moet hier wel een prioriteit van maken en ook proberen bij te 353 

houden. 354 

Pol Muffels wil zich aansluiten bij Ruud Penders, en vindt het goed om formele activiteiten te delen op 355 

Twitter. 356 

Lars Meijer vindt dat als de Twitter puur en alleen gebruikt wordt voor berichten van partners, dat 357 

weinig effect heeft, omdat de leden daar geen gebruik van maken. 358 

Jip Trommelen ziet een aanname dat Twitter minder populair wordt, en vraagt zich af waar die 359 

vandaan komt. Hij geeft aan dat Twitter wel handig is voor het aanschrijven van politici voor formele 360 

activiteiten. Je kunt een Tweede Kamerlid of een schrijver met één tweet uitnodigen. Fervente 361 

twitteraars zien dat dat vaak gedaan wordt. Hier is veel verbetering mogelijk. 362 

Bob Smits zal dit meenemen. 363 

Marten Porte geeft aan dat hij nu al via Twitter een lezing heeft geregeld van een lobbyist. Hij hoopt 364 

dat dit gaat lukken. 365 

Ruud Penders vindt dat LinkedIn wel toegevoegde waarde heeft. Zo heb je de pagina RU Political 366 

Science, daar moet het bestuur een keer met Kristof Jacobs naar kijken. Er zijn veel interessante 367 

mensen in interessante functies, veel alumni en de ruimte om vacatures te plaatsen. Op die manier 368 

krijg je ismus op het netvlies van de alumni. 369 

Bob Smits vindt dit een goed punt, en zal dit gaan behandelen. 370 

Maud Gorissen geeft aan dat ze in het halfjaarverslag leest dat ismus Snapchat heeft, maar daar had 371 

ze geen idee van. Ze heeft de app toevallig net weggegooid, maar als ze geweten had dat ismus 372 

snapchat heeft… 373 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur dit wil uitproberen, maar dat het tot zover weinig gebruikt is. 374 

Yaël vindt het makkelijk wegkomen door te zeggen dat het vorige bestuur de LinkedIn voldoende heeft 375 

aangepast, omdat het plaatsen van nieuwe vacatures wel mogelijk is. 376 

Bob Smits geeft aan dat Henri van Omme vorig jaar alles up-to-date gemaakt heeft. Het plaatsen van 377 

vacatures vindt hij wel een goed idee. 378 

Dyon Bambacht wil graag weten hoeveel vrienden ismus heeft op Snapchat. Hij vindt het raar om te 379 

stoppen met Twitter en LinkedIn, en vraagt zich af of Snapchat een goede vervanger is. 380 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur niet wil stoppen met de rest. ismus heeft 30 vrienden op Snapchat, 381 

dat bedoeld is voor veel informeler gebruik. 382 

Dyon Bambacht geeft aan dat Rens Verhaegh de Snapchat bijhoudt, maar hij ziet liever selfies van 383 

Merel van ’t Leven. 384 

Dyon Bambacht ziet in de tabel over Facebook dat er in een halfjaar maar 28 likes zijn bijgekomen. 385 

Bob Smits geeft aan dat de pagina wel al veel geliket is tijdens de Introductie. 386 

 387 

Pagina 8 388 

Ruud Penders geeft aan dat de ismail een groter bereik heeft dan Facebook. Het bestuur moet daarom 389 

van de ismail meer prioriteit maken. 390 

Pol Muffels ziet dat de statistieken van de ismail ontbreken. 391 
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Jordi Uijens geeft aan dat dat een foutje is. In de pauze kunnen geïnteresseerden de gegevens komen 392 

inzien. 393 

Dyon Bambacht wil weten hoeveel ismails er verzonden zijn. 394 

Jordi Uijens geeft aan dat er zes ismails verzonden zijn. 395 

Yaël van Drunen geeft aan dat de posters vaak te laat zijn en dat de promotie vaak te laat is, maar dat 396 

het bestuur dat zelf al inziet. Ook moet de website nog aangepast worden bij de stukjes over de FSR, 397 

de assessor, HI en het PiP Congres. 398 

Bob Smits belooft dat de foute namen morgen veranderd zullen worden. 399 

Pol Muffels wil een praktische oplossing horen voor het probleem van de posters. 400 

Bob Smits geeft aan dat dat later in het stuk terugkomt. Het bestuur gaat vanaf nu een duidelijke 401 

deadline afspreken voor de posters. 402 

Lars Meijer geeft aan dat het ledendeel van de website nu afgeschermd is en dat de kalender vaak 403 

wordt bijgewerkt. In het beleidsplan was er nog het voornemen voor een nieuwe website, ondanks 404 

dat daar geen geld voor begroot was. Hij wil weten of het bestuur dit nog heeft uitgezocht, of dat de 405 

huidige site nu voldoende is. 406 

Bob Smits geeft aan dat het ledendeel het voornaamste probleem was. Dat is nu opgelost, en verder 407 

heeft het bestuur hier weinig intenties meer behalve het goed bijwerken van de website. 408 

Yaël van Drunen vertelt dat zij vorig jaar aan het begin van de maand een bestandje naar Unit-P voor 409 

alle posters van die maand. 410 

Merel van ‘t Leven weet dat, maar heeft dit te weinig gedaan. Ze heeft gemerkt dat de posters vaak te 411 

laat zijn. Dat kan niet, en ze moet daar verder van tevoren naar kijken. Als nog niet alles tot in detail 412 

bekend is, kan er al een begin gemaakt worden. Dat is de praktische oplossing die aangehouden moet 413 

worden. 414 

Dominic Kok weet dat de foto’s gedeeld worden vanuit Google Photo. Als het linkje in verkeerde 415 

handen valt, kan iedereen ze zo zien. 416 

Bob Smits kan zo wel heel de wereld af gaan schermen, maar gaat dit niet doen. 417 

Pol Muffels wil hulde uitspreken voor het feit dat de foto’s steeds al op de dag na de activiteit online 418 

staan. 419 

Felix Wagner vraagt of de foto’s niet gewoon op de site ge-upload kunnen worden. 420 

Dyon Bambacht geeft aan dat dit niet kan, in verband met een geheugenkwestie. 421 

Jip Trommelen geeft aan dat de stages op de website niet meer kloppen. 422 

Bob Smits antwoordt dat daar naar gekeken gaat worden. 423 

Dyon Bambacht geeft aan dat de bestuursfoto op de website niet meer up-to-date is. De secretaris 424 

moet even kijken naar wie de beheerders van de site zijn. 425 

Bob Smits vindt het een mooie foto, maar gaat dit wel veranderen. Hij geeft aan dat Stan van Moorsel 426 

een bloedneus heeft, en dat hij zo terug zal zijn. 427 

Bram Geurkink geeft aan dat er nog niets gezegd is over het bereik over Facebook en wil weten of het 428 

bestuur hier tevreden mee is. 429 

Bob Smits is wel tevreden over het bereik in december en januari. Hij wil voor de rest van het jaar 430 

streven naar dat plaatje. 431 

Luuk Scholman ziet dat de ismuspagina meer dan 600 likes heeft, maar slechts een gemiddeld bereik 432 

van 400 mensen. Hij heeft een veel hoger bereik met de pagina van Politigoalogie FC, terwijl die veel 433 

minder likes heeft. 434 

Bob Smits weet hier het fijne niet van en kan er dus weinig over zeggen. 435 

 436 
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Pagina 9 437 

Lars Meijer ziet bij het kopje Sponsorbeleid dat er nog 1350 euro opgehaald moet worden. Er gaat ook 438 

weinig geld gemoeid met membercard deals. Misschien is het beter om de focus op het ontbrekende 439 

geld te leggen dan op de membercard. Daarnaast heeft hij in vraag over de nieuwe sponsor 440 

HotNetworkz, waarmee weinig geld binnengehaald kan worden. 441 

Rens Verhaegh geeft aan dat HotNetworkz anders werkt. We krijgen een prestatiebonus als we 442 

studenten kunnen aanleveren. Met de rest van de sponsoren zijn er afspraken gemaakt over betalen 443 

in termijnen, maar alle contracten zijn al wel verlengd. 444 

Lars Meijer concludeert dat die 1350 euro in principe al binnen is, maar dit gat gewoon ligt aan 445 

versnipperde betalingen. 446 

Rens Verhaegh bevestigt dit. 447 

Bas Wijnsouw vindt het jammer dat er te weinig collegepraatjes gehouden worden. Hij snapt niet dat 448 

de focus daar niet primair op heeft gelegen. 449 

Bob Smits geeft aan dat er wel collegepraatjes zijn gehouden, alleen dat daar niet de eerste focus op 450 

heeft gelegen. Het bestuur houdt zeker wel praatjes wanneer het nodig is. 451 

Bram Geurkink wil weten hoeveel er zijn geweest. 452 

Rens Verhaegh geeft aan dat hij er bij de eerstejaars vier heeft gehouden en Bob Smits bij de 453 

tweedejaars ook vier, op momenten dat dat nodig was. Een collegepraatje met koffie en thee wil het 454 

bestuur nog graag een keer gaan toepassen. 455 

Manouk Smeets geeft aan dat er bij de vorige ALV een vrij heftige discussie is geweest over de 456 

membercard. Het bestuur wilde dit heel graag doen, maar heeft daar nu nog niets mee gedaan. 457 

Rens Verhaegh heeft de vorige keer aangegeven dat plan te gaan starten als een soort pilot. Hij heeft 458 

daar al met sponsoren over gesproken, en sommigen hebben wel interesse. Het komende halfjaar gaat 459 

hij kijken of het mogelijk is om andere bedrijven te betrekken bij de membercard. 460 

Manouk Smeets vindt het een goed idee om aan Mundus te vragen hoe zij dit aanpakken. 461 

Rens Verhaegh geeft aan dat te gaan doen. Ook vertelt hij dat het probleem kan bestaan dat dit soms 462 

gevoelig ligt tussen verschillende cafés. 463 

Yaël van Drunen wil weten waarom dat dan niet in het halfjaarverslag staat. Dan waren al die vragen 464 

niet gekomen. 465 

Rens Verhaegh geeft aan dat er nog niets concreets is, maar dat hij er wel mee bezig is geweest. 466 

Bob Smits bevestigt dat het stukje uitgebreider had kunnen zijn. 467 

Pol Muffels ziet dat de collegepraatjes niet de focus hebben, dat de membercard er nog niet is en dat 468 

er nog wel meer niet gebeurd is, en vraagt zich af hoe dat te rijmen is met dartende bestuursleden. 469 

Bob Smits vindt dit een rare vergelijking. 470 

Pol Muffels geeft aan dat het gaat om drie dingen bij één functie die allen nog niet gedaan zijn. 471 

Rens Verhaegh geeft aan dat dit nog niet gebeurd is maar wel in de toekomst zal gebeuren. Niet alles 472 

wat genoemd is, is ook per se zijn taak, maar dingen worden verdeeld over het bestuur. 473 

Maud Gorissen ziet als terugkerende punt dat er te weinig gedaan is. Ze wil weten of het bestuur het 474 

hier mee eens is. 475 

Bob Smits vindt dit een goed punt, en wil dit bespreken bij het stuk in zijn geheel. 476 

Yaël van Drunen geeft aan dat het houden van collegepraatjes nooit echt makkelijk is geweest, ook 477 

omdat het niet leuk is en niemand er zin in heeft. Het bestuur moet een duidelijk schema maken. Kom 478 

langs en zorg dat je voor iedereen zichtbaar bent. 479 

Bob Smits vindt dit een goede tip. 480 
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Ruud Penders geeft aan dat er al ooit een membercard is geweest in de vorm van kleine stickertjes op 481 

de studentenkaart. Misschien is het een idee om op te zoeken wat daar toen mee gedaan is. De 482 

collegepraatjes moeten wel echt gehouden worden, en bij alle jaarlagen. 483 

Bob Smits vindt dit allebei goede tips. 484 

Remco Frank wil zich aansluiten bij Ruud Penders. Je moet goed opschrijven wat je gedaan hebt, zodat 485 

toekomstige generaties dat ook kunnen weten. 486 

Jip Trommelen ziet bij de bestaande sponsoren dat er spanningen zijn geweest met één van de 487 

partners, en vraagt zich waarom dit niet gespecificeerd wordt. 488 

Bob Smits geeft aan dat er daarover een afspraak gemaakt is met de betreffende sponsor. 489 

Bas Wijnsouw vindt dat het bestuur dit dan niet in het halfjaarverslag hoeft te zetten. 490 

Ruud Penders vindt het sponsorbeleid een vaag stuk. Het is wel duidelijk wat er moet gebeuren, maar 491 

zet er dan ook in hoe dit moet gebeuren. Zo lijkt het wel een CDA-programma. 492 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur die fout inziet. 493 

Yaël van Drunen vindt dat dit dan in het stuk genoemd en uitgelegd moet worden, omdat anders het 494 

verhaal verdraaid wordt. Ze wil weten waarom het bestuur zo moeilijk doet. 495 

Bob Smits geeft aan dat deze eisen ons opgelegd zijn bij de onderhandelingen. 496 

Stan van Moorsel geeft aan dat iedereen weet waar het over gaat. Er zijn de nodige afspraken gemaakt, 497 

en het gaat nu goed. Er zijn oplossingen gevonden tussen het bestuur en de sponsor en het is reëel dat 498 

het bestuur zich hieraan houdt. Hij snapt de nieuwsgierigheid, maar het bestuur kan het echt niet 499 

zeggen. 500 

Yaël van Drunen snapt dit niet. Nu zijn er speculaties, maar weet niemand wat er precies aan de hand 501 

is. Het gaat om geld van ismus, en het gaat al niet goed met de sponsoring. 502 

Stan van Moorsel geeft aan dat er niet veel mis is met het sponsorbeleid. Alle contracten zijn getekend, 503 

alleen de manier van betaling is verschillend. Wat betreft Stadscafé TouT: het sponsorbedrag krijgen 504 

we gewoon, en het geschil over de constitutieborrel heeft geen extra kosten opgeleverd. Het kost 505 

ismus geen geld, dus als dat de zorg is, is die wat hem betreft nu weg. 506 

Yaël van Drunen vindt het belangrijk dat dat geld binnenkomt, maar wil ook weten waar het over gaat. 507 

Rens Verhaegh geeft aan dat het contact via hem gaat, en dat het nu goed gaat en alles opgelost is. 508 

Het is bij borrels altijd gezellig in TouT, en dat merken zij ook. 509 

Bram Geurkink wil echt weten waar het over gaat. 510 

Bob Smits geeft aan dat er een klein akkefietje met TouT is geweest na de constitutieborrel. Dit is 511 

gewoon opgelost met goede afspraken. Er is niets betaald en het contact is ontzettend goed. 512 

Jip Trommelen geeft aan dat als het een klein ding, dit de geheimhouding niet rechtvaardigt. Yaël van 513 

Drunens vermoeden dat we een sponsor kwijtraken is exemplarisch voor discussie. 514 

Bob Smits snapt dit, maar geeft aan dat het bestuur dit echt niet mag vertellen van de sponsor. 515 

Dyon Bambacht concludeert dat dit toentertijd een dringende situatie was, die nu goed opgelost is. 516 

Het bestuur moet de volgende keer meteen een toelichting geven, dat bespaart opmerkingen. 517 

Ruud Penders geeft aan dat er vervolgens geen geheimhouding bestaat, omdat het contract nog niet 518 

getekend was voor de constitutieborrel. Hij wil dit voor het volgende bestuur meegeven. 519 

Bob Smits geeft aan dat er wel op papier een afspraak gemaakt was met TouT. Hij belooft de volgende 520 

keer meer uit te leggen. 521 

Lars Meijer vindt dat dit probleem niet bij het bestuur ligt, maar bij TouT. TouT draait niet goed, en 522 

naait ismus gewoon. Er zijn waarschijnlijk ruitjes gebroken tijdens de constitutieborrel, maar dit is nooit 523 

bewezen. 524 
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Remco Frank schrikt niet van het lage sponsorbedrag. Hij geeft aan dat het lastig is om toezeggingen 525 

binnen te krijgen. Het geld is eigenlijk al binnen, dus dit zegt niets. Hij vraagt zich af of er nog 526 

activiteiten gepland zijn met partners. 527 

Rens Verhaegh geeft aan dat hij donderdag langsgaat bij de Atlantische Commissie, waar hij concrete 528 

afspraken mee wil maken. Ook komt er mogelijk een Statline-workshop, gegeven door het CBS. 529 

 530 

Pagina 10 531 

Dyon Bambacht heeft een tip voor Rens Verhaegh: de Toekomst van Brabant. 532 

Rens Verhaegh wist dit al van Remco Frank. 533 

Bas Wijnsouw geeft aan dat Rens erg druk is. Hij moet alles doen: nieuwe contracten, lopende 534 

contacten en donateurs. Hij vraagt zich af wat hij nu concreet doet. 535 

Rens Verhaegh geeft aan dat dit gewoon zijn functie is. Dat gaat hij dus doen. 536 

Bas Wijnsouw geeft aan dat het woord ‘belangrijkst’ in het verslag suggereert dat hij meer doet. 537 

Remco Frank wil meer duidelijkheid hebben. Hij wil weten wat een samenwerking inhoudt die niet veel 538 

oplevert. 539 

Rens Verhaegh geeft aan dat dat vooral goed is voor de leden. Bij Bijlesnetwerk kunnen ismi kortingen 540 

krijgen en bij HotNetworkz kunnen leden stages en werk vinden. 541 

Remco Frank ziet een stuk over Douwe Egbers en vraagt zich af of daar al meer over bekend is. 542 

Rens Verhaegh geeft dat het lastig is omdat het een groot bedrijf is, net als Amstel, en het daardoor 543 

lastig is om er binnen te komen. Hij is hier wel mee bezig. 544 

Bram Geurkink heeft een vraag over de promotie van Bijlesnetwerk. Hij vraagt zich af of dit niet 545 

gewoon gratis reclame is. 546 

Rens Verhaegh geeft aan dat ismus daar wel een vergoeding voor krijgt. 547 

Remco Frank vindt dat het bestuur dit wel juist moet etaleren dan. 548 

Dyon Bambacht is benieuwd hoeveel geld ismus hier dan voor krijgt. 549 

Rens Verhaegh geeft aan dat dit 25 euro is voor Facebookberichten. Hij had hier misschien meer uit 550 

kunnen halen, maar dit waren zijn eerste sponsorafspraken. Er is nu wel sprake van een nieuwe 551 

wending, waarbij ismus per deelnemer wel geld kan ontvangen. 552 

Remco Frank vindt de donateurs een obstakel, en wil weten hoe dat bedrag gehaald gaat worden. 553 

Stan van Moorsel geeft aan dat hier maar 50 euro voor is begroot. Hij heeft laag ingezet, waardoor het 554 

geen belangrijke inkomsten zijn. Het bestuur gaat nog langs de vakgroep om geld binnen te halen. 555 

Rens Verhaegh voegt toe dat het streven wel meer is. 556 

Lars Meijer geeft aan dat er in het beleidsplan het goede streven was om van iedere commissie iemand 557 

op de ALV te hebben. Echter was het vanuit zijn commissie niet bekend dat dat wenselijk is. Ook vindt 558 

hij het erg jammer dat het stuk in het halfjaarverslag over een commissie niet besproken is met de 559 

betreffende commissie. 560 

Merel van ’t Leven heeft dit inderdaad niet gedaan, omdat ze het idee had dat ze zelf genoeg zicht had 561 

op de commissies om het stuk zelf te schrijven. Achteraf was het beter geweest om dit te bespreken, 562 

maar daar had ze van tevoren niet aan gedacht. 563 

Jip Trommelen vindt dat je je kunt afvragen of dat wel slecht is. Het lijkt hem niet verstandig om het 564 

halfjaarverslag aan te passen op de input van een commissie. 565 

Lars Meijer bedoelt dat het stuk ter informatie meegegeven kan worden aan de commissies. 566 

Jip Trommelen vindt dat je als commissaris interne betrekkingen waakzaam moet zijn voor het 567 

schrijven met een commissie. 568 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze deze punten over het hoofd heeft gezien. 569 
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Pagina 11 571 

Pol Muffels wil zijn hulde uitspreken voor de accessoirecommissie. Hij vindt dat zij een geweldige 572 

manier hebben gevonden om dit te doen. 573 

Bram Geurkink voegt hier aan toe dat er nog een paar ovenwanten verkrijgbaar zijn. 574 

Bob Smits is hier ook ontzettend blij mee. 575 

Manouk Smeets wil weten of er al namen bekend zijn voor de carrièredag. Er is voor deze dag namelijk 576 

veel promotie nodig. 577 

Merel van ’t Leven geeft aan dat er nog geen namen bekend zijn, maar vindt het wel een goed idee om 578 

dit bij iedere naam meteen te promoten. 579 

Remco Frank ziet dat het bestuur de almanak halverwege mei wil uitdelen. Hij vindt dit een goed 580 

streven, maar is benieuwd hoe dit gaat lukken. Vorig jaar is het met een ervaren commissie niet gelukt. 581 

Bob Smits geeft aan dat de commissie goed bezig is, vooral met de persoonlijke stukjes. 582 

Remco Frank geeft aan dat het in elkaar zetten het meeste werk is. 583 

Annechien Stelwagen geeft aan dat de commissie daar al mee bezig is. 584 

Yaël van Drunen hoort dat er bij de carrièredag nog geen namen vaststaan. Dit is veel werk, dus daar 585 

moet het bestuur snel achter aan gaan. Wellicht is er vanuit de vakgroep ook animo om meer te doen. 586 

Het bestuur moet gaan praten met Bart van Leeuwen, hij gaat over de arbeidsmarktoriëntatie. Er is 587 

ook niet veel geld voor de carrièredag. Ditzelfde geldt ook voor de actuacolleges. Het bestuur moet 588 

hier actief achteraan gaan. 589 

Bob Smits is het hier mee eens. Hij vindt het een goede tip, 590 

Tom Dymanus geeft aan dat voor de carrièredag de directeur van de Rijksvoorlichtingsdienst moet 591 

worden aangeschreven. Dat is de vriend van Roel Schutgens, dus dit moet te doen zijn. 592 

Ruud Penders weet dat de faculteit veel geld heeft voor arbeidsmarktoriëntatie, dus misschien kan het 593 

bestuur een keer gaan praten met Björn Teeuwen. Het bestuur kan met de faculteit en de vakgroep 594 

gaan zitten, en alvast overleg voeren over het afpikken van onderwijs. 595 

Bob Smits geeft aan dat er afspraken zijn gemaakt, maar dat er geen verplichtstelling is. Het is erg lastig 596 

om vrij te krijgen voor de eerstejaars. Hij gaat er achter aan. 597 

Manouk Smeets geeft aan dat de zaal snel vastgelegd moet worden. Zijzelf en Yaël van Drunen hadden 598 

dat al in december gedaan. 599 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze begonnen is met het vastleggen van de zaal. Dit was niet mogelijk, 600 

omdat er al te veel bezet was. Ze zoekt nu naar een andere oplossing, waarbij de zalen mogelijk verder 601 

uit elkaar liggen. 602 

Ruud Penders stelt voor om dit aan Ward Kelder te vragen. Die heeft meer macht dan Merel van ‘t 603 

Leven. 604 

Bram Geurkink vindt dat het bestuur verder moet kijken dan deze carrièredag. Er moet nu al met de 605 

faculteit gepraat worden over het vastleggen van de volgende carrièredag, en op tijd gezorgd worden 606 

voor zalen en een datum. 607 

Bob Smits vindt dit een goede tip. 608 

Jip Trommelen stelt voor om Twitter te gebruiken voor de carrièredag. Het vermelden van de Radboud 609 

Universiteit bereikt 18.000 man. 610 

Bob Smits neemt dit mee. 611 

 612 

Pagina 12 613 
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Manouk Smits vindt het jammer dat Students for Students niet vermeld is bij het Amor on the 614 

Dancefloor feest. 615 

Merel van ’t Leven geeft aan dat dit een foutje is. 616 

Jip Trommelen vindt het jammer dat de meerdaagse excursie niet vol zit. Het zou kunnen dat 617 

eerstejaars door het leenstelsel twijfelen over de hoge kosten. Hij vraagt zich af of het dan niet 618 

goedkoper had gekund. 619 

Pol Muffels geeft aan dat de commissie eerst langere tijd gewerkt heeft aan een andere locatie. Als de 620 

locatie eerder bekend was geweest, had het misschien op een aantal punten goedkoper gekund, maar 621 

dat is puur giswerk. 622 

Bob Smits wil dit verder bespreken bij het financieel halfjaarverslag 623 

Jip Trommelen vindt dit niet per se een financieel punt. 624 

Stan van Moorsel geeft aan dat de prijs ongeveer hetzelfde is als vorig jaar en dat het niet goedkoper 625 

had gekund. 626 

Jip Trommelen geeft aan dat het nu goed uitgelegd is, maar dat dit echt geen financiële vraag was. 627 

Yaël van Drunen wil het ook niet over financiën hebben, maar heeft in het algemeen het gevoel dat er 628 

steeds van alles laat geregeld wordt. Misschien is het voor de commissaris interne betrekkingen alleen 629 

te veel. Dit is echt belangrijk, en ze vraagt zich of dit geen gebrek aan ambitie is. 630 

Bob Smits geeft aan dat het contact met Merel van ‘t Leven prima gaat en dat iedereen kan bijspringen 631 

waar nodig. Hij voelt ook geen gebrek aan ambitie. Het hele bestuur staat klaar voor Merel van ‘t Leven. 632 

Stan van Moorsel wil inhaken op Yaël van Drunen. Het klopt dat de bestemming van de excursie vrij 633 

laat moest worden aangepast. Dit kwam door een conflicterende bestemming van de reis en door zijn 634 

persoonlijke mening dat de andere bestemming niet in het kostenplaatje paste. 635 

Yaël van Drunen geeft aan dat het woord ambitie misschien verkeerd gekozen was. Het bestuur moet 636 

wel dingen eerder communiceren naar een commissie. 637 

Stan van Moorsel is het hiermee eens. 638 

Bram constateert dat het aantal inschrijvingen een gevaar vormde, en vraagt zich af of het bestuur 639 

zeker is van de beslissing. 640 

Bob Smits geeft aan dat de excursie gewoon doorgaat met 25 man. 641 

Bram Geurkink vraagt of het bestuur dat voldoende vindt. 642 

Bob Smits geeft aan dat alles zorgvuldig afgewogen is. 643 

Pol Muffels geeft aan dat het hier gaat om een fiscale keuze, waarbij alles is afgewogen, en stelt voor 644 

deze discussie later te voeren. 645 

Dyon Bambacht vraagt zich af waarom er ook niet veel ouderejaars zich hebben ingeschreven. 646 

Bob Smits heeft daar ook geen verklaring voor, en denkt dat het misschien een kwestie is van vrienden 647 

die ook niet meegaan. 648 

Merel van ’t Leven geeft aan dat de excursie vaak populair is bij de eerstejaars, en dat dat dit jaar ook 649 

het geval is. 650 

Dyon Bambacht vraagt of dit hetzelfde is bij de reis. 651 

Bob Smits geeft aan dat er daar ook minder aanmeldingen zijn dan plaatsen, maar dat het er wel 652 

voldoende zijn om gewoon te gaan. Het gaat hier ook om een bedrag dat meer dan het dubbele is van 653 

dat voor Parijs. 654 

Merel van ’t Leven denkt dat er misschien niet genoeg promotie is geweest, en dat er te weinig 655 

informatie bekend was over de reis. Dat is volgens haar een van de hoofdredenen. 656 

Remco Frank ziet dat de feestcommissie bezig is met het gala. Het bestuur moet goed nadenken over 657 

het afdekken van de schade. Dat is bij het gala moeilijker dan bij de constitutieborrel, al is ismus geen 658 
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Carolus Magnus. Ook wil hij tegen Rens Verhaegh zeggen dat een hele goede drankdeal voor het gala 659 

belangrijker is dan voldoende sponsoren. 660 

Dyon Bambacht voegt hieraan toe dat er op het gala jenever moet zijn, en geen whiskey. 661 

Maud Gorissen wil van Merel van ’t Leven weten waarom er een angst is om terug te gaan naar 662 

exotische bestemmingen uit het verleden, zoals Sint-Petersburg. 663 

Merel van ’t Leven geeft aan dat de reiscommissie wel degelijk heeft gekeken naar Moskou en Sint-664 

Petersburg, maar dat die bestemming op dit moment gewoon te duur is voor het bedachte budget. 665 

Jip Trommelen geeft aan dat dit verhaal klopt. De reiscommissie heeft vorig jaar ook gekeken naar 666 

Rusland, maar de visa zijn simpelweg te duur. Hij heeft ook een reden waarom weinig ouderejaars zich 667 

hebben ingeschreven voor de reis. Er is weinig moeite gedaan om de reis te promoten, hij miste een 668 

thema voor de reis, er zijn geen collegepraatjes geweest, en ook geen lezingen eromheen. 669 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur wel degelijk bezig is geweest met de promotie, en dat er 670 

collegepraatjes zijn gehouden bij de eerstejaars en de tweedejaars. 671 

Jip Trommelen vindt dat er in de PowerPoint te weinig informatie stond. 672 

Lars Meijer geeft aan dat de PowerPoint inderdaad niet goed was, maar dat de commissie dat nooit 673 

van het bestuur gehoord heeft. Dan kan de commissie er ook weinig mee. Zo lijkt het alsof de 674 

commissie de reis moet promoten. De PowerPoint en de poster zijn door de commissie gedaan, maar 675 

er kan meer gedaan worden. 676 

Merel van ’t Leven vindt dat de promotie een taak is voor het bestuur. Ze wil de commissie zeker niet 677 

beschuldigen, maar ze heeft wel aangegeven dat de PowerPoint niet goed genoeg was. De tweede 678 

PowerPoint was beter, maar dus niet goed genoeg. 679 

Lars Meijer is het hiermee eens, maar dit is niet eerder gezegd tegen de commissie. Het is moeilijk om 680 

een reis te regelen, en in januari zijn nog niet alle activiteiten helemaal bekend. Er had naar gekeken 681 

kunnen worden, als het gezegd was. 682 

Lowieke Vermeulen vindt dat de promotie, maar ook het bestuur zelf niet al te enthousiast was. Er is 683 

weinig één op één promotie geweest, en het bestuur moet meer uitdragen dat het een toffe 684 

bestemming is. 685 

Bob Smits geeft aan dat hij veel zin in de reis heeft, en dat het een leuke bestemming is. Hij heeft veel 686 

persoonlijk contact over de reis gehad met leden, en hij is wel degelijk enthousiast over de 687 

bestemming. 688 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze echt enthousiast is over de bestemming, en heeft ook geprobeerd 689 

dat uit te dragen. Ze vindt het jammer dat dat niet zo is overgekomen. 690 

Bram Geurkink geeft aan dat de reis op pagina 14 staat. 691 

Joseph Dommeck heeft een tip. Hij ziet dat er meerdere keren gesproken wordt over het leenstelsel, 692 

en wil het bestuur aanraden om samen te gaan zitten met de VvA, om te praten over de impact van 693 

het leenstelsel. Zo kan het bestuur misschien een goed overzicht krijgen van wat fout of goed is gegaan. 694 

Bram Geurkink geeft aan dat de lezing- en debatcommissie niet loopt. Een commissie kan niet lopen, 695 

dat kan gewoon gebeuren. Het luikt misschien niet om grote namen te krijgen, maar hoe moeilijk is 696 

het om een actuacollege te regelen. 697 

Bob Smits geeft aan dat toen het bestuur in de gaten kreeg dat het niet liep, Jordi Uijens veel mailtjes 698 

heeft gestuurd en er een aantal ervaren ouderejaars bij de commissie gehaald zijn. 699 

Bram Geurkink wil weten wanneer het bestuur dit in de gaten kreeg. 700 

Merel van ’t Leven geeft aan dat er in januari nieuw leven in de commissie is geblazen, wat te laat is 701 

geweest. Er zijn nu wel lezingen gepland, maar het bestuur had wel eerder actie moeten ondernemen. 702 
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Remco Frank snapt niet dat dit gebeurd is. Je moet een onervaren commissie altijd beter in de gaten 703 

houden, dus hoe kun je dan te laat ingrijpen. 704 

Dominic Kok geeft aan dat de commissie elke week gecontroleerd werd door Merel van ‘t Leven, maar 705 

dat de commissie zelf ook wat moet doen. Het gaat nu goed, en volgens hem moet daar op gefocust 706 

worden. Hij wil het bestuur hier niet op afvallen. 707 

Remco Frank geeft aan dat dit een halfjaarlijkse ALV is, die juist bedoeld is om terug te kijken. 708 

Merel van ’t Leven vindt dat het een terechte opmerking is. Ze heeft de commissie wel gecontroleerd, 709 

maar is er te laat achter gekomen dat er te weinig moeite in werd gestoken. Dit lag er ook deels aan 710 

dat de commissie te weinig wist wat te doen. 711 

Remco Frank vindt dit een goed antwoord, maar geeft aan dat het bestuur dit de volgende keer wel in 712 

het verslag moet zetten. 713 

Merel van ’t Leven heeft geprobeerd het zo volledig mogelijk weer te geven. 714 

Remco Frank snapt dat, maar vindt dat er wel ingezet moet worden dat er genoeg contact was. 715 

Ruud Penders vindt het goed dat het nu geregeld is. Het lijkt hem een goed idee om stagairs gebruiken 716 

en ook de vakgroep. Organiseer bijvoorbeeld een debatavond zoals het StudentStem. Hij wil ook nog 717 

over het Hutspot en Couscous weten of de studentenkerk er weer bij betrokken was, en of er een 718 

subsidie van het SNUF is verkregen. 719 

Merel van ’t Leven geeft aan dat de kerk betrokken was bij de organisatie, maar dat er geen SNUF 720 

subsidie voor was. Ze waren hier te laat mee begonnen, omdat ze niet wisten dat dit twee maanden 721 

van tevoren moest. Achteraf was het sowieso niet nodig geweest, omdat het niet mogelijk is om 722 

subsidie te krijgen voor een eetactiviteit. 723 

Ruud Penders geeft aan dat de kerk wel in het stuk vermeld moet worden. Als er microfoons gehuurd 724 

zijn, is daar wel een subsidie voor nodig. Deze kun je ook achteraf indienen, dan moet je een keer 725 

bellen. 726 

Merel van ’t Leven is bij het SNUF langs geweest, maar het was niet nodig om microfoons te huren. 727 

Yaël van Drunen wil een compliment geven over de feestcommissie, aangezien het de eerste keer in 728 

vijf jaar is dat die wel goed draait. 729 

Nanne van Mil geeft aan dat de feestcommissie een enthousiaste commissie is met vier eerstejaars. 730 

Ze lopen wel aan tegen een aantal dingen. Ze heeft het gevoel vooral een uitvoerende commissie te 731 

zijn. Zo kreeg ze voor de Nieuwjaarsborrel een appje om nog wat dingen te regelen, die eigenlijk de 732 

taak van het bestuur waren. Voor het Amor on the Dancefloor feest zou Merel van ’t Leven de kaartjes 733 

regelen, en ondanks dat ze daar meerdere keren op heeft gehamerd, waren de kaarten slechts vier 734 

dagen van tevoren aanwezig. Ze vindt dit jammer, omdat het feest anders eerder gepromoot had 735 

kunnen worden. 736 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze het eens is met de kritiek. De kaarten waren inderdaad te laat, dat 737 

had ze niet goed geregeld, en daar is ook geen goed excuus voor. Ze hoopt niet dat het een reden is 738 

voor een lagere opkomst bij het feest, dat zou erg jammer zijn. Bij de Nieuwjaarsborrel ging het om 739 

een miscommunicatie binnen het bestuur die afgeschoven is op de commissie. Dit is inderdaad 740 

jammer. 741 

Bob Smits geeft aan dat het Amor on the Dancefloor feest alsnog erg goed bezocht is. 742 

Bram Geurkink wil voorstellen om per kopje te gaan bespreken. Hij heeft behoefte aan structuur, en 743 

kan dit zo niet doen. 744 

Tim van der Werf wil zich aansluiten bij Nanne van Mil. Hij merkt dat de communicatie tussen het 745 

bestuur en de commissies beter kan. Dit is een puntje voor het komende halfjaar. 746 
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Merel van ’t Leven is het hiermee eens en denkt ook dat het beter kan. Ze moet vaker met de voorzitter 747 

van een commissie bespreken wat er moet gebeuren voor de komende activiteiten. 748 

Jip Trommelen is blij dat het Amor on the Dancefloor feest goed bezocht is, ook al kon hij zelf niet. Hij 749 

vindt dat Merel van ’t Leven gemaakte fouten gewoon moet toegeven in plaats van zeggen dat het 750 

tijdstip van kaartverkoop geen invloed heeft op de opkomst. 751 

Merel van ‘t Leven bedoelde dit niet als argument. Het is geen excuus, en vooral bedoeld om aan te 752 

geven dat het feest toch goed bezocht was. 753 

 754 

Bob Smits schorst de vergadering om 22.20 uur. 755 

 756 

Bob Smits heropent de vergadering om 22.40 uur. 757 

 758 

Pagina 13 759 

Dyon Bambacht wil weten wanneer er meer duidelijkheid komt over de lustrumcommissie. 760 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur hiermee bezig is. Het streven is om de procedure snel af te ronden, 761 

en de lustrumcommissie te presenteren op de tussentijdse ALV op 22 maart. 762 

Jip Trommelen wil geen spanningen tussen de reiscommissie en het bestuur zetten. Volgens hem is er 763 

te weinig promotie geweest. Dat was vorig jaar anders geregeld, en misschien is het goed om voor 764 

volgend jaar duidelijke afspraken maken. 765 

Bob Smits vindt dit een goede tip. 766 

Merel van ’t Leven vindt dit eveneens een goed idee, en zal hier met haar opvolger afspraken over 767 

maken. 768 

Jip Trommelen ziet dat er in de reiscommissie slechts twee ervaren commissieleden zitten, wat niet 769 

ideaal is, aangezien er dan vier eerstejaars in de commissie zitten. Het is jammer, dat weinig 770 

ouderejaars zich hebben ingeschreven. De accessoirecommissie bestaat bijvoorbeeld uit allemaal 771 

ouderejaars, en hij vraagt zich af of er voldoende oude commissieleden zijn aangeschreven. Nu moet 772 

het bestuur dealen met weinig ervaring, maar hier is niet heel veel aan gedaan. 773 

Merel van ’t Leven vindt dit een goed punt, en had hier misschien meer mee moeten doen. 774 

Bob Smits geeft aan veel mensen gevraagd te hebben, ook persoonlijk. 775 

Jip Trommelen geeft toe dat niet veel mensen het nog een keer zouden doen, het is ook geen 776 

kinderachtige commissie. Hij geeft aan dat hij zelf niet gevraagd is, en is benieuwd waarom niet 777 

iedereen gevraagd is. Hij wil hiermee niet zeggen dat hij het zelf wel gedaan had, dat vindt hij ook maar 778 

lullen voor de bühne. 779 

Ruud Penders wil het verslag verder per kopje behandelen. Hij wil het over de extra ALV hebben bij de 780 

W.V.T.T.K., maar volgens hem wil Lars nog iets over de reis zeggen. 781 

Lars Meijer wil het eigenlijk niet zeggen, omdat het misschien niet slim is. Hij besluit het toch wel te 782 

zeggen. Hij heeft zelf getwijfeld of hij mee kon op reis, en had gehoord dat Jip Trommelen gevraagd 783 

was als vervanger. Als dat niet zo is, wordt er gelogen en dat is erg kwalijk. Verder heeft de 784 

reiscommissie het lastig met het vinden van een tweede docent, wat belangrijk is voor de subsidie en 785 

de SNUF subsidie. Hij gaat hier zelf achteraan. Hij vindt dat het soms lijkt alsof de commissies Merel 786 

van ‘t Leven moeten aansturen. 787 

Manouk Smeets vindt dat dit ook geldt voor de lezing- en debatcommissie. 788 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze Jip Trommelen in eerste instantie niet gevraagd heeft, maar daarna 789 

alsnog de vraag kreeg of hij mee zou kunnen. Ze dacht dat ze dat gedaan had, maar misschien heeft ze 790 

het niet expliciet gevraagd en gewoon aangenomen dat hij dat niet zou willen. Ze heeft niet het idee 791 
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dat ze hierover heeft gelogen. Misschien komt deze aanname voort uit een gesprek met Jip Trommelen 792 

over de reiscommissie. 793 

Jip Trommelen heeft inderdaad gezegd dat hij de commissie niet twee jaar wil doen, dus deze aanname 794 

snapt hij, maar hij geeft aan dat het niet over hem gaat. 795 

Merel van ’t Leven snapt dat het idee leeft dat de commissies soms achter haar aan moeten zitten. 796 

Misschien is dat soms ook te veel zo. Ze heeft geprobeerd hier balans in te vinden, maar misschien 797 

moeten inderdaad te veel commissie achter haar aan. Wat betreft de lezing- en debatcommissie heeft 798 

Manouk Smeets gelijk. Daarom heeft in eerste instantie zij, en daarna Jordi Uijens de commissie 799 

overgenomen, omdat hij meer ervaring had en dit ook leuk vond. Zij hoopt dat hiermee alle vragen 800 

voldoende zijn beantwoord. 801 

Ruud Penders vindt het leuk dat er weer een PiP Congres aan komt. Hij is een groot fan het PiP Congres 802 

en het PvP, maar hij vindt het stukje hierover in het verslag erg summier. Hij geeft het bestuur mee de 803 

ALV enthousiast te maken, omdat de leden moeten komen. Hij wil graag weten hoe het zit met de 804 

commissie, hoe het congres gepromoot gaat worden, en of het volgend jaar echt in Nijmegen zal zijn. 805 

Bob Smits geeft aan dat het congres volgend jaar zeker in Nijmegen plaatsvindt. 806 

Dominic Kok vertelt dat hij elke week naar Utrecht afreist voor alle leden. Hij legt uit dat het PiP 807 

Congres georganiseerd wordt door het Platform voor Politicologen, en dus door ismus en de andere 808 

Nederlandse politicologieverenigingen, Machiavelli, EOS en SPiL. Hij vertelt dat het PiP Congres op 15 809 

april zal plaatsvinden in het Academiegebouw in Leiden. Iedereen moet de Facebook van het congres 810 

liken en alle informatie staat op pipcongres.nl. Gisteren is de eerste spreker aangekondigd, namelijk 811 

Nana de Graaff, en dat de dagvoorzitter Eva Jinek zal zijn. Wat betreft de promotie zullen volgende 812 

week de posters komen en zal dan tevens de kaartverkoop starten en een Facebookevenement 813 

worden aangemaakt. Hij hoop dat iedereen zal komen, omdat ismus toch de beste opleiding 814 

Politicologie vertegenwoordigt. 815 

Ruud Penders wil hier zijn hulde voor uitspreken en vindt dat het geweldig klinkt. Wel moet het bestuur 816 

dat in het stuk zetten de volgende keer. Verder geeft hij het bestuur mee om even langs te gaan bij 817 

Bertjan Verbeek en hem daarover te vertellen, aangezien hij dat leuk vindt om te horen. 818 

Dominic Kok vult aan dat op 29 februari het Facebookevenement zal worden aangemaakt, en dit heeft 819 

hij ook al geregeld met Jordi Uijens. Het congres is pas over twee maanden, dus er is nog ruim de tijd 820 

voor voldoende promotie. 821 

 822 

Pagina 14 823 

Bram Geurkink maakt zich zorgen over het aantrekken van een tweede docent. Dit draait om subsidies, 824 

dus hij hoopt dat de commissie er een kan vinden. Als er geen docent gevonden wordt, kan of de reis 825 

niet doorgaan, of kost het ismus paar duizend euro. 826 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze dit in het stuk iets te zacht geformuleerd heeft, en dat de commissie 827 

hier druk mee bezig is. De hele vakgroep is aangeschreven en ook een aantal andere docenten, dus er 828 

is geen sprake van nalatigheid. 829 

Bob Smits heeft hier met Lars Meijer aan gezeten, aangezien hij de docenten aanschrijft, en dat 830 

iedereen geschreven en de commissie ook bij docenten langsgegaan is. 831 

Bram Geurkink geeft aan dat er ook buiten de eigen vakgroep gekeken moet worden. 832 

Lars Meijer geeft aan Niels Spierings en Tim Crutzen te hebben geschreven. 833 

Bob Smits geeft aan dat iedereen hiermee bezig, en dat PhD studenten ook zijn goedgekeurd. Nu 834 

moeten we gewoon verder kijken. 835 
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Jip Trommelen vindt dit een moeilijk punt. Het vinden van docenten wordt steeds lastiger, en is echt 836 

een crime. Hij heeft hier zelf geen oplossing, en vindt dat er misschien een alternatieve methode 837 

gezocht moet worden. 838 

Lars Meijer is het hiermee eens, en geeft aan dat het twee jaar terug ook lastig was om docenten te 839 

vinden. De faculteit eist per twintig studenten die meegaan een docent. Hij vindt dat de faculteit te 840 

makkelijk denkt, omdat docenten niet altijd zin en tijd hebben om mee te gaan. 841 

Ruud Penders geeft aan dat we ook een subsidie van de faculteit krijgen, en wil weten of het bestuur 842 

al langs Ward Kelder is geweest en of de reis voor volgend jaar al doorgegeven is bij de vakgroep. 843 

Tom Dymanus geeft aan dat voor docenten planning belangrijk is. Omdat de reis altijd in de 844 

meivakantie is, moet het bestuur dit eigenlijk nu al voor de komende vijf jaar doorgeven. 845 

Felix Wagner heeft vorig jaar al gezegd dat de commissie meteen docenten moet aanschrijven vanaf 846 

het begin van het jaar. 847 

Jip Trommelen geeft aan dat de commissie vorig jaar op papier moest zetten wat niet zo lekker liep, 848 

zodat andere commissies daarvan kunnen profiteren. Hij vraagt zich af of dat lijstje is aangekomen. 849 

Merel van ’t Leven geeft aan dat precieze lijstje niet te hebben doorgegeven, maar wil de punten voor 850 

de reis zelf wel doorgeven. Verder waren het vooral dingen waar ze zelf op moest letten. 851 

Jip Trommelen vindt dat Merel van ‘t Leven geluk heeft dat ze die lijst zelf heeft opgesteld vorig jaar. 852 

Volgend jaar moet die lijst wel meteen meegegeven worden bij de eerste vergadering van de 853 

reiscommissie. 854 

Bas Wijnsouw weet dat de sport-, spel-, filmcommissie dit jaar een liftwedstrijd gaat organiseren. Vorig 855 

jaar was de dropping een groot succes, dus is hij benieuwd of die nog terugkomt. 856 

Stan van Moorsel geeft aan dat dat niet gaat gebeuren. De dropping was vorig jaar superleuk, maar 857 

kostte ook veel geld. Daarnaast heeft hij geen zin om risico te lopen met strafbare feiten als zijn naam 858 

onder het huurcontract van de busjes staat. 859 

Bram Geurkink wil weten of er dit jaar nog gesport wordt. Voor zover hij weet is er nog nooit een 860 

sportactiviteit geweest. 861 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze het lasergamen al redelijk sportief vond, maar dat er wel nog een 862 

echte sportactiviteit zal komen dit jaar. 863 

Maud Gorissen weet dat een van de komende activiteiten van de sport-, spel-, filmcommissie een 864 

kroegspellenavond, en vraagt of ze ook zelf spellen mag meenemen die ze toch niet gebruikt. 865 

Bob Smits wil het daar buiten de ALV wel even over hebben, en geeft aan dat de kroegspellenavond 866 

niet door de commissie georganiseerd wordt maar door het bestuur. 867 

Bram Geurkink wil een compliment geven voor de posters, die zeer mooi zijn dit jaar. 868 

Bob Smits is het hier zeer mee eens. 869 

Felix Wagner wil weten waarom de liftwedstrijd is uitgesteld. 870 

Bob Smits geeft aan dat deze is uitgesteld omdat deze niet op tijd gepromoot was, en omdat het 871 

bestuur en de commissie dit nog even goed moeten voorbereiden. 872 

 873 

Pagina 15 874 

Ruud Penders vindt het goed dat er een extra activiteit is georganiseerd door het PvP. Hij is benieuwd 875 

waarom het PvP nu een eigen Facebookpagina heeft en niet gewoon de pagina van het PiP Congres 876 

gebruikt wordt. Ook wil hij graag weten of het PvP nog steeds een Raad van Toezicht en een 877 

kascontrolecommissie heeft, hoe met de financiën staat en of ismus nog steeds de normale 150 euro 878 

bijdraagt. 879 
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Bob Smits geeft aan dat ismus nog steeds 150 euro betaalt, dat het goed gaat met de financiën, 880 

waardoor de extra activiteit makkelijk te organiseren was, dat de Raad van Toezicht nog bestaat met 881 

onder anderen Joseph Dommeck als lid en dat het PvP geen kascontrolecommissie heeft. 882 

Ruud Penders wil graag dat Bob Smits op de volgende ALV kan vertellen wat de Raad van Toezicht 883 

precies doet. 884 

Bob Smits geeft aan dat de Raad van Toezicht toezicht houdt op de PiP commissie, wat eigenlijk een 885 

beetje dubbele controle is. Hij verduidelijkt dat de Facebookpagina van het PiP Congres nog steeds 886 

bestaat, en dat de nieuwe pagina voor het PvP een experimentje is dat tot nu toe vrij aardig gaat. 887 

Dominic Kok constateert dat het waarschijnlijk niet voor iedereen duidelijk is wat het PvP inhoudt. 888 

Bob Smits legt uit dat PvP staat voor Platform voor Politicologen. Iedere zes weken komen de 889 

voorzitters van de Nederlandse politicologieverenigingen samen voor overleg over het PiP Congres en 890 

de problemen waar de verschillende verenigingen tegen aanlopen, zoals het aantal aanmeldingen voor 891 

de reis. Hij voegt eraan toe dat het gaat om ismus, Machiavelli van de UvA, EOS van de VU en SPiL van 892 

de Universiteit Leiden. 893 

Tom Dymanus hoort dat het PvP geen kascontrolecommissie heeft, en geeft aan dat die er vorig jaar 894 

nog wel was. Hij wil weten of die commissie is opgeheven. 895 

Bob Smits wist niet dat het PvP een kascontrolecommissie had. 896 

Ruud Penders geeft Bob Smits mee om even het overdrachtsdocument van het PvP en de statuten 897 

door te lezen. 898 

Bob Smits gaat dit doen. 899 

Pol Muffels vindt het mooi dat het PvP buiten het PiP Congres een keer iets oplevert voor de leden. Hij 900 

wil weten of dit in de toekomst nog meer gaat gebeuren. 901 

Bob Smits geeft aan dat het streven is om ieder jaar het PiP Congres en één extra activiteit te 902 

organiseren. Hij verduidelijkt dat dit al moeilijk te plannen is, vanwege de verschillende planningen van 903 

de vier verenigingen. 904 

Ruud Penders hoopt dat Bob Smits zich hier echt voor gaat inzetten. Volgens hem zit er veel meer in, 905 

zoals bijvoorbeeld een gezamenlijke excursie of een voetbaltoernooi. 906 

Bob Smits zet zich honderd procent in voor het PvP. 907 

Pol Muffels vraagt of er echt maar één activiteit extra komt ieder jaar. 908 

Bob Smits geeft aan dat het gezien de roosters echt onmogelijk is om meer te organiseren. 909 

 910 

Pagina 16 911 

Manouk Smeets ziet dat het niet gelukt is om in contact te komen met het studentlid van het NKWP. 912 

Ze vraagt zich af waarom niet. 913 

Bob Smits geeft aan dat Joseph Dommeck de contactpersoon is. 914 

Joseph Dommeck verduidelijkt dat hij niet namens ismus bij het NKWP zit, maar als studentlid om zijn 915 

mening te geven voor hen. Het gaat hier om professionals, en hij vertegenwoordigt niemand behalve 916 

zijn eigen mening, voor zover die al interessant is. Er staat in het verslag dat er te weinig contact is 917 

geweest, maar hij heeft Bob Smits wel vaak genoeg gesproken. Hij geeft aan dat Bob Smits altijd kan 918 

aankloppen bij interesse. 919 

Bob Smits geeft aan veel contact met Joseph Dommeck te hebben over het PvP en de Heraut. Hij geeft 920 

aan dat ismus verder weinig te maken heeft met het NKWP. 921 

Ruud Penders geeft aan dat het NKWP wel 500 euro geeft voor het PiP Congres. 922 

Bob Smits geeft aan dat dat geld naar het PvP gaat. 923 
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Ruud Penders vindt dat er wel ingezet moet worden op het NKWP, aangezien dit goed is voor de relatie 924 

met de vakgroep. Denk bijvoorbeeld aan het Politicologenetmaal. Ook geeft hij aan dat de faculteit al 925 

drie jaar toezegt om de Alumnikring meer te promoten bij masterstudenten. Hij is benieuwd of dit 926 

inmiddels ook daadwerkelijk gebeurd. 927 

Bob Smits geeft aan dat het nieuwe bestuur daar achteraan zit. Ze spreken veelvuldig met Bart van 928 

Leeuwen en met de faculteit. 929 

Felix Wagner vraagt zich af wat er redelijk is aan het contact met de OLC. Hij geeft aan dat er geen 930 

contact is geweest. 931 

Bob Smits geeft aan dat er ook geen problemen zijn geweest, en dus geen reden tot contact. 932 

Bram Geurkink vindt dat het dan niet redelijk gaat, maar positief. 933 

Bob Smits heeft dit verkeerd verwoord. 934 

Ruud Penders vindt dat het inrichten van de nieuwe kamer alle leden aangaat, en vraagt zich af 935 

waarom niemand daar nog iets over gehoord heeft. 936 

Bob Smits geeft aan dat de architect niet te bereiken is en de tekeningen steeds veranderen. 937 

Ruud Penders vindt het een goed idee om daar een enquête over te houden. 938 

Dyon Bambacht ziet in het verslag positieve dingen over de SVM, maar hoorde laatst op de kamer meer 939 

negatieve dingen over de SVM. 940 

Rens Verhaegh geeft aan dat de SVM zoals elk jaar in handen ligt van bestuurders van verschillende 941 

verenigingen, waardoor er meningsverschillen ontstaan over bijvoorbeeld het geld. De vijf 942 

verenigingen hebben ook allemaal hun eigen activiteiten. Wel is er binnenkort een gezamenlijke 943 

activiteit, namelijk de poolparty, waarover ook nogal wat interne strubbelingen bestaan. 944 

Remco Frank vindt het apart dat de SVM hun stempel willen drukken op de Introductie. Dat klinkt alsof 945 

er een probleem is. Hij weet nog dat dit een issue was in zijn jaar. 946 

Rens Verhaegh geeft aan dat de SVM nog niet helemaal begonnen is met de Introductie. Het is 947 

belangrijk dat de studieverenigingen enige invloed kunnen uitoefenen en dat de faculteit hen er wil bij 948 

wel betrekken. 949 

Remco Frank weet dat er een sportdag georganiseerd is, maar ziet dit niet in het verslag. Hij wil weten 950 

of er al een doel is bedacht voor het eigen vermogen. 951 

Rens Verhaegh geeft aan dat alle oude ideëen weer ter sprake komen, maar dat er helaas geen 952 

penningmeester bij het SVM zit. Het huidige plan is om de poolparty van het eigen vermogen te 953 

organiseren. Alleen de ESV wil het eigen vermogen zo houden, de rest wil het geld wel gebruiken. 954 

Remco Frank weet dat het eigen vermogen vrij riant is voor een vereniging die het niet nodig heeft. 955 

 956 

Pagina 17 957 

Pol Muffels vindt het vreemd dat er niemand van ismus naar het afgelopen IAPSS congres is gegaan. 958 

Er was daar wel een General Assembly, en dus de kans om ismus te vertegenwoordigen. 959 

Bob Smits geeft aan dat hij geen moment gezien heeft om te gaan. 960 

Stan van Moorsel voegt hier aan toe dat er technisch gezien ook geen GA was, maar meer een soort 961 

forum. Daarnaast waren ze ook te laat met het aanvragen van een subsidie. 962 

Rens Verhaegh geeft aan dat het congres in Berlijn in de tentamenweek valt. 963 

Pol Muffels wil weten of er wel iemand van het bestuur naar de GA gaat. 964 

Bob Smits zegt dit toe. 965 

Ruud Penders vindt het stuk over het IAPSS slecht en vaag. Het bestuur wil wel naar Berlijn, maar er is 966 

nog nul promotie geweest. Hij heeft vanuit ismus nog niets gehoord over het congres. Het gaat in het 967 
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stuk wel over de brief en er is contact met de voorzitter geweest. Hij is benieuwd wat het bestuur wil 968 

met het IAPSS en wat ze in de GA gaan zeggen. 969 

Bob Smits geeft aan dat er tijdens de vorige ALV een discussie heeft plaatsgevonden over of ismus bij 970 

het IAPSS wil blijven. Hij geeft aan dat het zeker de wens is om in 2020 weer een congres naar Nijmegen 971 

te halen. 972 

Ruud Penders vindt dat het bestuur dan contact moet leggen met het IAPSS, en geeft aan dat de 973 

nieuwe penningmeester van het IAPSS een oud-bestuurslid van ismus is. 974 

Bas Wijnsouw geeft aan dat het in congres in Berlijn al in april is, en dat mensen gebonden zijn aan de 975 

aanvraag van een SNUF subsidie een maand van tevoren. Het bestuur moet nu dus echt beginnen met 976 

de promotie, aangezien de subsidieaanvraag voor het congres op 8 maart binnen moet zijn, anders is 977 

te laat. 978 

Ruud Penders vindt dat het bestuur het congres goed moet promoten, en er zelf naar uit moet kijken. 979 

Bob Smits vindt dit een goed punt. 980 

Lars Meijer vindt het goed dat de verenigingen van de overkant bij het VvA zijn gekomen. Hij geeft aan 981 

dat Pol Muffels en hijzelf bij een lezing van de GSV over Oekraïne waren, die ook door ismus is 982 

gepromoot. Het bestuur was hier niet bij aanwezig, omdat ze voorrang gaven aan een VvA borrel. Hij 983 

wil weten wat er afgesproken was met de GSV, want hij vindt het apart dat ismus het niet 984 

medegeorganiseerd heeft. 985 

Bob Smits geeft aan dat het verzoek was om te helpen met het promoten van de lezing, en dat er 986 

uitvoerig contact is geweest. Hij verduidelijkt dat het bestuur van de GSV wist dat het bestuur niet zou 987 

komen. 988 

Yaël van Drunen vindt dit een verkeerd signaal naar de leden, omdat dit maar een uurtje duurt. 989 

Bob Smits snapt dit punt, maar geeft aan dat het bestuur had voldaan aan het helpen, en dat het hier 990 

niet ging om mede organiseren. 991 

Lars Meijer vindt dat het bestuur met de promotie een verwachting schept. Om dan even te komen is 992 

wel zo netjes, ook richting de GSV. Er had best een deel van het bestuur aanwezig kunnen zijn. 993 

Bas Wijnsouw ziet dat er binnen de VvA gezamenlijk activiteiten kunnen worden georganiseerd. Die 994 

zijn er nu twee geweest, maar van de andere verenigingen heeft hij nog nooit wat gezien. Hij is 995 

benieuwd waar het belang van de VvA dan in zit, omdat ismus ook activiteiten organiseert met 996 

verenigingen buiten de VvA. 997 

Bob Smits geeft aan dat het vooral gaat om de contacten met elkaar. Dit heeft niet altijd met 998 

activiteiten ta maken, maar ook met elkaar door het jaar heen helpen. 999 

Bas Wijnsouw wil weten in hoeverre de VvA dan van belang is voor de leden. 1000 

Bob Smits geeft aan dat er bij de VvA geen belang is voor de leden. 1001 

Yaël van Drunen vindt dat het bestuur best enthousiaster mag zijn over lezingen met andere 1002 

verenigingen. 1003 

Ruud Penders geeft aan dat de VvA ook gaat om dingen van elkaar lenen, zoals koffiefilters en 1004 

microfoons. 1005 

Dyon Bambacht wil graag verdergaan, maar nog even zeggen dat er inderdaad mensen bij de lezing 1006 

hadden moeten zijn. 1007 

Manouk Smeets vindt het stuk over het SOFv goed. 1008 

 1009 

Pagina 20 1010 

Dyon Bambacht vindt het raar dat er maar drie activiteiten zijn geweest in november. 1011 



24 

 

Bob Smits geeft aan dat er tentamens waren in november en dat de Sinterklaasborrel verzet is naar 1012 

december, dus dat dat er meer hadden moeten zijn. 1013 

Maud Gorissen wordt hiertoe gepusht, maar wil wel benadrukken dat er echt meer gedaan moet 1014 

worden. Er moeten meer activiteiten georganiseerd worden. 1015 

Max Hoofwijk ziet in het schema een verdeling van vijf formele en dertig informele activiteiten. Hij 1016 

geeft aan dat ismus wel een studievereniging is. Met name in januari was het alleen maar bier drinken. 1017 

Bob Smits geeft aan dat er nu verbetering is en dat er al een hoop formele activiteiten gepland staan. 1018 

Merel van ’t Leven geeft aan dat ze het jaar begonnen is met het regelen van een aantal debatten en 1019 

lezingen met andere verenigingen. Hier zat meer voorbereiding in, dus al deze activiteiten zijn pas in 1020 

de komende maanden. Ze wil het niet goedpraten, want er zijn echt te weinig formele activiteiten 1021 

geweest. Wel is ze met enkele activiteiten al lang bezig. 1022 

Pol Muffels denkt dat deze verhouding de relatie met de vakgroep in gevaar kan brengen, evenals de 1023 

faculteitsbijdrage en de bestuursbeurzen. 1024 

Stan van Moorsel bevestigt dat het aantal formele activiteiten gevolgen kan hebben voor het geld, en 1025 

zeker voor de beurzen. 1026 

Pol Muffels is benieuwd wat te doen voor de opvolgers van het bestuur. 1027 

Lars Meijer vindt dat er ook best een borrel minder gehouden om de verhouding meer gelijk te trekken. 1028 

Er is in het eerste halfjaar te veel lol geweest, en misschien moet er nu iets geschrapt worden om 1029 

balans te krijgen. Hij denkt zelf aan een verhouding van 40/60 of 35/65, wat makkelijk moet kunnen. 1030 

Bob Smits is van plan om zich daar hard voor te maken. 1031 

Yaël van Drunen geeft mee om nu al dingen te regelen voor september volgend jaar, ook al heeft ze 1032 

dat vorig jaar zelf ook niet gedaan. 1033 

Bob Smits geeft aan dat het bestuur dit gaat doen. 1034 

Remco Frank ziet nu als argument het leenstelsel voorkomen, maar als de bestuursbeurzen omlaag 1035 

gaan, komen er misschien ook wel te weinig bestuurskandidaten. 1036 

Ruud Penders wil een vraag stellen namens Mark Vlek de Coningh, die hem gemachtigd heeft. Hij geeft 1037 

aan dat de besturen van TvA5 op het matje hebben moeten komen bij de decaan door de puinhoop in 1038 

de patio. Dit staat niet in het halfjaarverslag, en hij wil weten hoe dit verbeterd gaat worden. Is het 1039 

bestuur bereid verantwoordelijkheid te nemen, en zo de band met de faculteit te herstellen. 1040 

Bob Smits geeft aan dat de band met de faculteit niet beschadigd is. Er is een goed gesprek met de 1041 

decaan geweest, nadat een schoonmaakster haar hand had verwond in een vuilniszak met glas. Uit dit 1042 

gesprek is voortgekomen dat de patio en de kamers wekelijks worden opgeruimd. Dit wordt goed 1043 

bijgehouden, en de faculteit is blij met deze vooruitgang. 1044 

Ruud Penders vindt dat het bestuur dan wel een keer langs moet gaan bij Ton van Bergen, en hem 1045 

misschien een kaartje moet sturen vanuit de reis. Als de bestuursbeurzen inderdaad lager gaan 1046 

worden, zal hij dat het bestuur heel zwaar aanrekenen. 1047 

Stan van Moorsel geeft aan dat het gevolgen kan hebben niet voor het komende jaar, maar voor het 1048 

jaar daarna. 1049 

Ruud Penders geeft aan dat dit echt heel belangrijk is. 1050 

Bram Geurkink wil zich aansluiten bij Yaël van Drunen over het plannen van lezingen voor begin 1051 

volgend jaar. Hij wil van het bestuur weten of het streven voor het komende halfjaar is om de totale 1052 

verhouding recht te trekken of voor 50/50 in het komende halfjaar te gaan. 1053 

Bob Smits geeft aan dat hij wil streven naar 50/50 in het komende halfjaar. De totale balans hangt ook 1054 

af van de sprekers. 1055 
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Luuk Mevis geeft aan dat het Bridges to the Future congres van Bertjan Verbeek dit jaar gelijk viel met 1056 

de excursie naar PAUW. Dat kan gebeuren, maar hij hoopt dat het bestuur wil zorgen dat dat geregeld 1057 

is voor volgend jaar. 1058 

Bas Wijnsouw geeft mee dat er best kleiner gezocht kan worden bij aanschrijvingen voor lezingen. Als 1059 

het niet lukt, moet je met minder genoegen nemen. 1060 

Tom Dymanus geeft aan dat het Bridges to the Future congres wel een activiteit was, en er dus ingezet 1061 

kan worden. 1062 

 1063 

Stuk als geheel 1064 

Jip Trommelen moet vaak verklaringen zoeken voor dingen die niet goed gaan. Er is in het verslag te 1065 

weinig gegeven, waardoor hij steeds zelf moet nadenken. Daarnaast wil hij meegeven om het woord 1066 

‘vooral’ minder te gebruiken. 1067 

Dyon Bambacht wil zo graag gaan stemmen, dus wil vragen of niemand hierop wil reageren. Hij wil van 1068 

alle bestuursleden weten wat hun doel is voor het komende halfjaar. 1069 

Merel van ’t Leven wil dingen meer op tijd gaan doen, haar communicatie verbeteren en ook 1070 

intensiever gaan communiceren. 1071 

Stan van Moorsel staat voor veel uitdagingen, ook financieel gezien. Hij wil zijn best doen om de reis 1072 

en de excursie zo vlekkeloos mogelijk te laten verlopen, persoonlijk wat minder hooi op de vork nemen 1073 

en meer balans vinden. 1074 

Bob Smits hoopt de balans te vinden tussen formele en informele activiteiten. 1075 

Jordi Uijens wil de sociale media en de website beter gaan bijhouden en de rest waar mogelijk 1076 

ondersteunen. 1077 

Rens Verhaegh wil Merel van ’t Leven meer ondersteunen, bijvoorbeeld bij de carrièredag, en nieuwe 1078 

sponsoren vinden. 1079 

Max Hoofwijk geeft aan dat het verslag Hoe gaat-ie heet. Hij vindt dit leuk gevonden, maar komt er 1080 

eigenlijk niet achter hoe ie gaat. Er is deze ALV veel aangedragen, maar het bestuur schrijft in het 1081 

verslag niet hoe het gaat en waarom het zo gaat. Hij hoort ook niet hoe het beter moet gaan en dat 1082 

alle input echt ter harte wordt genomen. Nu is het steeds hopen en denken, maar alles moet echt 1083 

meegenomen worden. 1084 

Bob Smits verduidelijkt dat het bestuur echt alle adviezen serieus en ter harte neemt. 1085 

Dominic Kok geeft aan dat hij veel gehoord heeft, en is benieuwd hoe het bestuur zich vergelijkt met 1086 

andere besturen. 1087 

Bob Smits wil daar niet op ingaan. 1088 

Remco Frank wil verder bouwen op het punt van Max Hoofwijk. Als mensen dit verslag over drie jaar 1089 

lezen, weten ze niet echt wat er aan de hand is. Hij wil graag dat het bestuur het stuk gaat aanpassen 1090 

en bij volgende ALV ter inzage kan laten zien. Dit zodat iedereen hiervan kan leren. 1091 

Bob Smits vindt dit een goed idee. 1092 

 1093 

Stemming Halfjaarverslag 1094 

Bob Smits legt de stemprocedure uit. 1095 

Rens Verhaegh leest het quorum voor. 1096 

 1097 

Stemgerechtigden aanwezig: 45 1098 

Stemgerechtigde machtigingen: 10  1099 

Stemgerechtigden totaal: 55 1100 
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 1101 

Voor: 36 1102 

Tegen: 4 1103 

Onthouding: 15  1104 

 1105 

Het halfjaarverslag is aangenomen met inachtneming van de voorgestelde wijzigingen. 1106 

 1107 

Bob Smits schorst de vergadering om 23.56 uur. 1108 

 1109 

Bob Smits heropent de vergadering om 00.12 uur. 1110 

 1111 

Bob Smits wil vragen of er geen mensen meer achter de bar willen komen en of iedereen de glazen wil 1112 

meenemen naar voren. 1113 

 1114 

Bespreking Financieel Halfjaarverslag 1115 

Bob Smits geeft aan dat het financieel halfjaarverslag per pagina besproken zal worden. 1116 

 1117 

Pagina 1 1118 

Dyon Bambacht geeft aan dat het gaat om een halfjaarverslag in plaats van een jaarverslag. 1119 

 1120 

Pagina 2 1121 

Remco Frank ziet dat er bij bankkosten en rente vrij hoge lasten staan. Hij wil weten hoe het kan dat 1122 

dit nu al hoger is dan bij het eindverslag van Lars Meijer. 1123 

Stan van Moorsel geeft aan dat alles uitgelegd is bij de toelichting, dus dat hij daar alles wil bespreken. 1124 

Hij zal nu een uitzondering maken, en geeft aan dat ismus vanaf 1 juni veel korting krijgt bij de 1125 

Rabobank. Echter is ere een storing geweest bij de Rabobank, die binnen een week hersteld was. 1126 

Hierdoor had hij kort een groot bedrag op de rekening staan. De kascontrolecommissie is tevreden, en 1127 

het resultaat op deze post is -1 euro. 1128 

Max Hoofwijk wil weten of alles alleen bij de toelichting besproken wordt. 1129 

Stan van Moorsel geeft aan dat alles daar al uitgelegd staat. 1130 

 1131 

Pagina 4 1132 

Jip Trommelen geeft aan dat dit nergens past, maar hij ziet geen paginanummering. 1133 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij de vorige keer de eurotekens was vergeten, en nu de 1134 

paginanummering. 1135 

Bram Geurkink ziet dat er bij Kennismakingsweekend 2016 nog geen bedrag staat. 1136 

Stan van Moorsel geeft aan dat er normaal een aanbetaling gedaan wordt voor de accommodatie, wat 1137 

nu nog niet gedaan is. Er is wel contact geweest, maar hij is de factuur kwijtgeraakt. Merel van ’t Leven 1138 

gaat nu nog een keer contact opnemen, want de factuur is inmiddels verlopen. 1139 

Bram Geurkink wil weten wanneer die factuur is binnengekomen. 1140 

Merel van ’t Leven geeft aan dat dat ergens in het najaar was. 1141 

Manouk Smeets vraagt zich af of de reservering dan wel gewoon is aangehouden. 1142 

Stan van Moorsel neemt aan dat dat gewoon goed is gegaan, en zal zich hier persoonlijk voor inzetten. 1143 

Ruud Penders wil namens Roel Meijer vanuit Bulgarije opmerken dat de resultaten niet kloppen met 1144 

de balans. 1145 
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Lars Meijer verduidelijkt dat de post debiteuren op de balans niet overeenkomt met de post 1146 

debiteuren in de resultatenrekening. 1147 

Stan van Moorsel geeft aan dat dat verschil 25 eurocent is, oftewel één fles aan statiegeld, die hij is 1148 

kwijtgeraakt. Hij moet even een colafles kopen en leegzuipen. 1149 

 1150 

Pagina 5 1151 

Dyon Bambacht wil meer duidelijkheid over de contributies en de ledenaantallen. Daar zijn namelijk 1152 

dingen misgegaan. 1153 

Stan van Moorsel heeft begin november de incasso’s gedaan. Van een paar mensen was bij het bestuur 1154 

geen IBAN bekend, of stond het geld op een buitenlandse rekening. Van veertien van deze mensen kan 1155 

de contributie gewoon geïnd worden, en zijn er geen problemen. Een aantal van deze mensen is echter 1156 

onmogelijk te traceren, waardoor incasseren niet mogelijk is. Deze mensen willen geen lid meer zijn 1157 

en zullen ook niet betalen. Bijvoorbeeld mensen al drie jaar niet meer studeren, willen niet betalen. 1158 

Lars Meijer geeft aan dat het ledenaantal anders is dan in het halfjaarverslag, en het aantal leden niet 1159 

goed komt uit. 1160 

Stan van Moorsel geeft aan dat voor de contributies 1 oktober als peildatum is gebruikt, maar dat 1161 

sommige latere uitschrijvingen nog wel zijn meegenomen. 1162 

Jordi Uijens geeft aan dat zijn administratie en die van Stan van Moorsel niet helemaal synchroon zijn 1163 

gelopen, en dat daar enkele foutjes zijn gemaakt. 1164 

Lars Meijer rekent met de ledenaantallen en komt echt niet goed uit. 1165 

Stan van Moorsel vindt dit een beetje mierenneuken en wil het hier een andere keer over hebben. 1166 

Bram Geurkink vindt ‘mierenneuken’ geen goede woordkeuze. Hij vraagt zich af of wat er net gezegd 1167 

is over Bijlesnetwerk hierin is meegenomen. 1168 

Stan van Moorsel geeft aan dat hier alleen is meegenomen wat al binnen is gekomen. De contracten 1169 

met zijn er wel, maar er zitten geen harde data aan vast. Van Bijlesnetwerk is er nog niets ontvangen. 1170 

Bram Geurkink vindt dat de afspraken van onze kant al even geleden zijn nagekomen. 1171 

Stan van Moorsel herhaalt dat er geen harde data aan deze overeenkomst hangen. Hij neemt aan dat 1172 

bij de wissel ALV alles binnen is. 1173 

Remco Frank denkt dat er volgend jaar misschien wel duidelijke data afgesproken moeten worden. 1174 

Stan van Moorsel geeft aan dat praktisch alles hetzelfde is als in vorige jaren. Alleen Independer had 1175 

eerst een maandentermijn, maar die betalen liever in een keer. 1176 

Max Hoofwijk vat samen dat het gaat om een tussenstand, en dus alleen maar wat al binnen is. Hij is 1177 

benieuwd hoe het beter gaat worden en wat Rens Verhaegh hieraan gaat doen. Er is de vorige keer al 1178 

twijfelachtig ingestemd met een lager sponsorbedrag, dus hij vindt dit heel bijzonder. 1179 

Rens Verhaegh herhaalt dat de contracten er al liggen en alleen de betalingen nog niet binnen zijn. 1180 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij meer begroot heeft op sponsoring dan vorig jaar, maar wel gekozen 1181 

heeft voor een veilige begroting. Hij verwacht zeker dat alles binnenkomt, alleen komt het helaas iets 1182 

later. De contracten zijn gewoon getekend. 1183 

Max Hoofwijk constateert dus dat deze sponsoren eigenlijk al debiteur zijn. 1184 

Stan van Moorsel geeft aan dat dat niet het geval is, omdat dat alleen kan als er een datum is 1185 

afgesproken. 1186 

Max Hoofwijk vindt het dan raar dat er volgens het stuk veel werk aan de winkel is. 1187 

Stan van Moorsel heeft dat er voor zichzelf in gezet, en geeft aan dat Rens er nog wel achteraan moet 1188 

zitten. 1189 

Ruud Penders wil weten wat het totale bedrag is waar het om gaat. 1190 
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Rens Verhaegh weet dit niet precies. 1191 

Stan van Moorsel gaat het opzoeken. 1192 

Max Hoofwijk vindt het dan een rare zin. 1193 

Stan van Moorsel geeft nogmaals aan dat het voor hemzelf is. 1194 

Max Hoofwijk vindt dat het bestuur dan in het stuk moet zeggen dat alles al praktisch binnen is. 1195 

Dyon Bambacht wil eigenlijk op een makkelijkere manier weten hoe het ervoor staat, zoals misschien 1196 

met een tabelletje. 1197 

Ruud Penders constateert dat het dus eigenlijk heel goed gaat. 1198 

Yaël van Drunen is een leek op dit gebied en geeft aan dat ze verbeterd moet worden als ze het fout 1199 

heeft. De inkomsten bij de reis en de excursie bestaan uit de eigen bijdrages. Ze wil weten of dit dan 1200 

een verlies oplevert. 1201 

Stan van Moorsel geeft aan dat er voor de reis nog gezocht wordt naar een tweede docent, maar dat 1202 

het met het resultaat wel goed komt. Hij gaat er vanuit dat we de subsidies gewoon krijgen. Hij wil 1203 

discussies hierover voeren bij de uitgaven. Hij geeft ook aan dat Parijs ismus geld gaat kosten. Daar wil 1204 

hij het straks over hebben. 1205 

Lars Meijer wil iets zeggen op persoonlijke titel, al doet hij dat de hele avond al. De uitbetaling van de 1206 

opbrengst van de M-Feesten ligt bij de penningmeester van de SVM. Als er slecht betaald wordt, moet 1207 

dit aangekaart worden bij de SVM, dit geldt ook voor de boekengelden. 1208 

Stan van Moorsel geeft aan dat de dag na de deadline alles van de M-Feesten is binnengekomen, en 1209 

hij wil het niet hebben over het functioneren van de penningmeester van de SVM. Nog niemand heeft 1210 

de boekengelden binnen, en iedereen wil het geld hebben. Qua betalingsdiscipline kan het daar wel 1211 

beter. 1212 

Lowieke Vermeulen geeft mee dat ze daar vorig jaar echt flink achteraan hebben moeten zitten bij de 1213 

faculteit, en dat het heel lang geduurd heeft. 1214 

Stan van Moorsel zit er achteraan. 1215 

Ruud Penders wil weten of de faculteitsbijdrage weer in twee termijnen is gekomen en weer gepaard 1216 

is gegaan met een boos praatje van Ward Kelder. 1217 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij het bedrag in één keer heeft ontvangen, en heeft ook geen 1218 

problemen gehad met Ward Kelder. Hij heeft nog geen brief gehad over de bijdrage voor volgend jaar. 1219 

Jip Trommelen vindt dat iedereen de ismus ovenwanten moet betalen als dat nog niet gedaan is. 1220 

Bram Geurkink geeft aan dat het bedrag hier niet overeen komt met het resultaat Het scheelt €4,50, 1221 

oftewel twee wanten. 1222 

Stan van Moorsel gaat hier naar kijken. 1223 

Bram Geurkink geeft aan dat dit nu niet heel belangrijk is en dat we beter verder kunnen gaan. 1224 

Dyon Bambacht wil weten hoe het staat met het debiteurenbeleid van de leden. 1225 

Stan van Moorsel is zeer tevreden over de betalingsdiscipline van de leden, en geeft aan dat hij zelden 1226 

meer dan twee keer om geld heeft moeten vragen. Hij is ook niet van plan om mensen uit te sluiten 1227 

voor het niet ophalen van de ovenwanten. 1228 

Dyon Bambacht ziet wel dat er nog honderd euro ontvangen moet worden van leden. 1229 

Stan van Moorsel geeft aan dat er honderd wanten zijn ingekocht en maar negentig zijn afgenomen. 1230 

Hij geeft aan dat dankzij de enthousiasme commissie veel mensen zich hebben aangemeld, die dat 1231 

misschien nu al vergeten zijn. Een positieve ontwikkeling is dat de commissie daar druk achter heeft 1232 

gezet, waarvoor hulde. 1233 

Bram Geurkink geeft aan dat er ook bestuursleden nog niet betaald hebben. 1234 

Bob Smits geeft aan dat iedereen nu betaald heeft. 1235 
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Yaël van Drunen ziet dat de post traktaties al over de helft is. Er wordt zelfs soms nog koffie gezet om 1238 

half vier, en als het zo doorgaat, gaat het eroverheen. 1239 

Stan van Moorsel geeft aan dat 550 euro realistisch lijkt. Dat we over de helft zijn, komt door enkele 1240 

grote uitgaven als het kerstdiner en de taart. De komende maanden zullen er geen grote traktaties 1241 

meer komen. Hij vindt het ook onzin om nog een hele pot koffie te zetten om half vijf. Hij geeft aan 1242 

dat er dit jaar sprake is van een grote koffieconsumptie. 1243 

Manouk Smeets ziet dat de filmavond onder traktaties staat omdat er geen geld voor is gevraagd. Ze 1244 

zou het gewoon onder activiteiten laten staan. 1245 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij voor de eerste filmavond geld gevraagd heeft, voor de zekerheid. 1246 

Filmavonden vallen mee qua opkomst, en zonder entree komen er toch wat meer mensen. 1247 

Manouk Smeets geeft aan dat hij dat geld op activiteiten moet zetten. 1248 

Stan van Moorsel geeft aan dat de post activiteiten bedoeld is voor feest, sport en spel. Film is als 1249 

aparte post inbegroot. 1250 

Ruud Penders wil namens zichzelf en Mark Vlek de Coningh vragen hoe er in godsnaam zoveel geld 1251 

uitgegeven kan worden aan een constitutieborrel. In zijn eigen jaar zijn ze binnen de begroting 1252 

gebleven, ook dankzij minder muntjes en uitnodigingen. Hij geeft aan dat hij er zelf ook wel van 1253 

genoten heeft, maar dat dit echt niet kan. 1254 

Stan van Moorsel is het volledig met Ruud Penders eens en geeft aan dat hij hier regelmatig slecht van 1255 

heeft geslapen, omdat het voor hem een zeer vervelend begin van het jaar was. Hij geeft aan dat er 1256 

veel besturen waren uitgenodigd en dat ze populairder waren dan gedacht, waardoor er veel 1257 

aanwezigen waren. Het bestuur valt te verwijten dat de muntenverdeling strenger had gemoeten. Bij 1258 

constitutieborrels is het ook een beetje tegen elkaar opbieden, en tot ongeveer 600 euro is af te 1259 

schuiven op een foute muntenverdeling. De rekening van het bestuur is betaald door de bestuursleden 1260 

zelf. Hij heeft dit veelvuldig geanalyseerd en het hier veel over gehad, ook met de 1261 

kascontrolecommissie, maar hij heeft niet gevonden waar het zit. De enige conclusie is dat er iets 1262 

fundamenteels misgegaan is met de distributie van munten. Hij wil niet met vingers gaan wijzen, en 1263 

het is gebeurd, wat superkut is. Hij wil analyseren hoe het is gekomen en er voor zorgen dat het nooit 1264 

meer kan gebeuren. Hij heeft hier zelf ideeën, en misschien de ALV ook wel. Het kost 400 euro meer 1265 

dan begroot, wat hij wil oplossen door ruimte te vinden elders, bijvoorbeeld bij de onvoorziene kosten 1266 

en bepaalde posten als ICT. 1267 

Ruud Penders vindt het prettig dat de verantwoordelijkheid genomen wordt, en vindt dat er goed over 1268 

nagedacht is. Hij wil er inderdaad ook voor zorgen dat dit nooit meer gebeurt. 1269 

Remco Frank vindt de beeldspraak over drank grappig, maar vindt dat die hier misschien niet 1270 

thuishoort. Als belangrijkste tip heeft hij om te stoppen met het geven van vijf munten aan de SVM 1271 

besturen. 1272 

Stan van Moorsel bevestigt dat dat de meest logische oplossing is, maar geeft aan dat ismus elders ook 1273 

vijf munten krijgt. 1274 

Ruud Penders vindt dit onzin, en vindt niet dat je je gek moet laten maken door die andere kneuzen. 1275 

Die hele afspraak met het SVM is onzin. 1276 

Stan van Moorsel vindt het ook maar een gek circus. Het is voor hem nu te laat, en dat rekent hij zich 1277 

persoonlijk aan. 1278 

Bram Geurkink wil weten hoe het bestuur hier verantwoordelijkheid voor neemt. 1279 



30 

 

Stan van Moorsel dacht dat alles goed afgesproken was, en dacht dat het goed zou komen. Hij was 1280 

totaal verrast door de hoge rekening. Hij geeft aan dat Bram Geurkink impliceert dat het bestuur zelf 1281 

moet betalen. Hij geeft aan dat de rekening gewoon betaald moet worden. 1282 

Bram Geurkink ziet hier geen verantwoordelijkheid in. 1283 

Stan van Moorsel wil weten wat dan verantwoordelijkheid is. 1284 

Max Hoofwijk geeft aan dat dat in het stuk staat, dus dat het bestuur dat er dan niet in moet zetten. 1285 

Het gaat namelijk ten koste van de leden. Hij geeft aan dat Stan van Moorsel zich niet persoonlijk 1286 

verantwoordelijk moet voelen, maar als bestuur verantwoordelijk. Het is stom, en nu moet ervoor 1287 

gezorgd worden dat het nooit meer gebeurt. 1288 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij dit stuk een week na de constitutieborrel geschreven heeft, toen 1289 

de emoties nog vers waren. Hij zal dit meenemen. 1290 

Bram Geurkink verduidelijkt dat dit geen persoonlijke aanval is. Hij vindt het tegenstrijdig dat er 1291 

gesneden wordt elders. Hij vindt dat het bestuur dit te makkelijk afdoet. 1292 

Stan van Moorsel vindt het jammer dat Bram Geurkink dat gevoel heeft. Iedereen vindt dit schandalig 1293 

en alles is er nu over gezegd, dus kunnen we beter doorgaan. 1294 

Manouk Smeets wil terugkomen op de bestuurskleding en wil weten wat er nu gaat gebeuren. 1295 

Stan van Moorsel geeft aan dat het hier de vorige keer al een uur over is gegaan en dat er is 1296 

voorgestemd. Er is een belofte gedaan door Bob Smits, waar het bestuur het intern over gehad heeft. 1297 

Er is besloten om het wel te doen, om mee te gaan met de tijd en het ook aantrekkelijker te maken 1298 

voor nieuwe bestuursleden. Een nieuwe discussie heeft volgens hem geen zin. 1299 

Manouk Smeets mist een stukje verantwoordelijkheid. 1300 

Bob Smits heeft al eerder aangegeven dat hij de vorige keer een toezegging heeft gedaan. Het was zijn 1301 

eerste ALV en het was ook niet de bedoeling. Daarvoor heeft hij zijn excuses al aangeboden. 1302 

Manouk Smeets vindt dit belachelijk. 1303 

Dyon Bambacht geeft aan dat dit bestuur meer beurzen krijgt dan ooit en dat het toegezegd is tijdens 1304 

de vorige ALV. Nu worden de beurzen misschien lager, en dan is dit een kleine compensatie aan de 1305 

leden. 1306 

Stan van Moorsel zegt toe dat die bedrukking er gaat komen. 1307 

Yaël van Drunen geeft aan dat het wel aangenomen is, maar vindt het sentiment van de ALV 1308 

belangrijker. Ze herinnert zich dat er veel stemmen niet voor waren. Er was veel weerstand, en het 1309 

bestuur wist dat ze dat moesten doen. Het is nog nooit eerder gebeurd dat er stemmen tegen waren 1310 

bij het halfjaarverslag. Ze vindt dat hier sprake is van laksheid. 1311 

Stan van Moorse stoort zich aan termen als laksheid. Het is hier nu een halfuur over gegaan, en hij wil 1312 

nu gewoon doorgaan. 1313 

Ruud Penders geeft aan dat als de ALV iets zegt, het bestuur dat moet doen. Hij wil aan de voorzitter 1314 

meegeven om de volgende keer goed de notulen te checken. Ook vindt hij het een goed idee om de 1315 

pakken aan te trekken bij formele activiteiten. 1316 

 1317 
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Manouk Smeets wil weten wat voor uitgaven zijn geboekt als onvoorziene kosten. 1319 

Stan van Moorsel geeft aan dat het gaat om kosten die nergens anders echt bij geboekt kunnen 1320 

worden, zoals de kosten van de docentenborrel en de betaling aan Felix Wagner voor de bestuursfoto. 1321 

Manouk Smeets vindt dat het bestuur dat gewoon in het verslag zetten. 1322 
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Yaël van Drunen geeft aan dat het niet de eerste keer is dat Felix Wagner gevraagd is voor het maken 1323 

van de bestuursfoto. Dat is eerder gedaan, maar nog niet eerder betaald namens ismus. Ze vraagt zich 1324 

af wat nou vier euro per persoon is voor een foto. 1325 

Stan van Moorsel is het hier niet mee oneens, maar dacht dat de foto voor de vereniging gemaakt 1326 

werd, en dus met geld van ismus betaald kon worden. De kascontrolecommissie heeft hem al gewezen 1327 

op artikel 5.1 van het HR. Hij wilde dit voorlopig zo laten staan, en die vier euro per persoon betalen 1328 

wanneer het ter sprake zou komen. 1329 

Pol Muffels gunt Felix Wagner duizend euro. Het gaat echter in tegen de kernideeën van de vereniging, 1330 

en het had gewoon in het halfjaarverslag moeten staan. 1331 

Stan van Moorsel vindt dat het gaat om kleine dingen en geeft aan dat hij liever gewoon vragen 1332 

beantwoordt. Hij wil het in de toekomst nog hebben over artikel 5.1. 1333 

Pol Muffels vindt dit weer een stuk waar het nageslacht weinig aan heeft. 1334 

Stan van Moorsel moet de hoofdlijnen weergeven. Bij vragen kan hij alles nog beter verwoorden. Hij 1335 

vindt wel dat Pol Muffels gelijk heeft. 1336 

Remco Frank vindt dit onzin. Onvoorziene kosten zijn onvoorziene kosten. De ALV wil gewoon horen 1337 

wat die kosten dan zijn. 1338 

Stan van Moorsel zal alles erin verwerken voor het op de site komt te staan. 1339 

 1340 
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Dyon Bambacht ziet het grote verschil bij ICT en wil weten wat die communicatiefout in de overdracht 1342 

precies inhield. 1343 

Stan van Moorsel heeft een document gekregen van Lars Meijer, en was er te laat achter gekomen dat 1344 

Lars Meijer het grootste gedeelte al afgeschreven had. 1345 

Yaël van Drunen vindt het slordig dat de boodschappen van het kennismakingsweekend nog niet 1346 

betaald zijn en wil weten wat er nu gaat gebeuren. 1347 

Stan van Moorsel geeft aan dat de betreffende factuur nooit is opgedoken. Merel van ’t Leven zou de 1348 

factuur regelen, maar die heeft hij nog steeds niet ontvangen. Hij is het ermee eens dat dit slordigheid 1349 

is, en hij had misschien persoonlijk meer moeten doen. Diensten leveren is betaald krijgen. De factuur 1350 

gaat nog betaald worden, dus wordt er geen winst gemaakt op het kennismakingsweekend. De 1351 

uitgaven hadden minder gekund, maar er zitten een aantal grote drinkers in het bestuur die dit te hoog 1352 

in hebben geschat. Dat de inkomsten tegengevallen zijn, komt doordat er op de laatste dag nog vier 1353 

afmeldingen kwamen. Hij heeft hen allemaal het aanbetalingsbedrag teruggegeven. 1354 

Bas Wijnsouw vindt dat er best een deel teruggevraagd kan worden van de aanbetaling. 1355 

Stan van Moorsel heeft de aanbetalingen wel teruggeven. Hij baalt ervan, maar hij gaat eerstejaars 1356 

niet hun geld afnemen. 1357 

Lars Meijer geeft aan dat dit probleem vorig jaar ook bestond. Een aanbetaling is een stap voor mensen 1358 

om zich aan te melden. 1359 

Bram Geurkink geeft aan dat er nergens iets staat over een vooruitbetaling voor het weekend. 1360 

Stan van Moorsel geeft aan dat die aanbetaling nog gedaan moet worden. Hij gaat contact opnemen 1361 

met de Veldhof en zal dit meteen betalen. 1362 

Manouk Smeets vindt dat het bestuur ook meteen excuses moet aanbieden. 1363 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij dat zeker zal doen. 1364 

 1365 
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Yaël van Drunen wil weten wat er nu aan de hand is met de excursie. 1367 
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Stan van Moorsel wil dit hele punt verschuiven naar de W.V.T.T.K., omdat het halfjaarverslag gaat over 1368 

de periode tot 31 januari. Dat is makkelijker voor de structuur. 1369 

Dyon Bambacht vraagt zich af waarom dit dan in het halfjaarverslag is gezet. Er komt ook nog een 1370 

tussentijdse ALV. 1371 

Stan van Moorsel wil volledige openheid creëren, ook voor het nageslacht. 1372 

Dyon Bambacht constateert dat de uitgave hoger is dan het jaarbedrag. 1373 

Bob Smits geeft aan dat hij een fout gemaakt heeft met het maken van de agenda. Hij heeft dit punt 1374 

er niet ingezet en ook niet benoemd, wat slordig is. Hij wil de excursie bespreken bij de W.V.T.T.K.. 1375 

Pol Muffels wil een punt van orde maken, en aan alle nieuwe leden uitleggen wat het jaarbedrag is. 1376 

Bob Smits wil straks alles uitleggen. 1377 

Remco Frank ziet in het financieel halfjaarverslag dat er 42 mensen meegaan op reis, terwijl er in het 1378 

halfjaarverslag over 40 gesproken wordt. 1379 

Stan van Moorsel geeft aan dat er twee docenten meegaan, die ook gewoon betalen. 1380 

 1381 

Stuk als geheel 1382 

Lars Meijer geeft aan dat hij en de andere indieners de motie Spotify Prismus naar de tussentijdse ALV 1383 

willen verplaatsen gezien een gebrek aan tijd. 1384 

Ruud Penders vindt dat er in het verslag veel te veel fouten staan, getallen die niet kloppen en een vrij 1385 

summiere uitleg. Dit kan beter, en daarom zal hij tegen stemmen. Hij wil eraan toevoegen dat het net 1386 

zo slecht is als het halfjaarverslag, maar dat dit om veel geld gaat. 1387 

Stan van Moorsel geeft aan dat er best een bedrag fout kan zijn, maar dat verder alles gewoon klopt. 1388 

Hij vindt alles duidelijk uitgelegd zo, en vindt het jammer dat er zo over gedacht wordt. 1389 

Yaël van Drunen gaat ook tegenstemmen, maar wil wel haar complimenten geven aan Stan van 1390 

Moorsel voor het verdedigen van zijn verslag. Dit ging beter dan bij het halfjaarverslag. 1391 

Stan van Moorsel baalt er ook van dat het niet allemaal even goed is. 1392 

 1393 

Joseph Dommeck leest de bevindingen van de kascontrolecommissie voor. 1394 

 1395 

Stan van Moorsel wil een compliment geven aan de kascontrolecommissie, hij heeft veel aan ze gehad. 1396 

Als penningmeester zit hij toch een beetje op een eiland, en dan is het fijn om een commissie te hebben 1397 

die hem kritisch bekijkt. Hij is het echter niet eens met alle punten. Het gaat slechts om drie of vier 1398 

pinbonnen, waaronder een van Rens Verhaegh voor de decoratie van het kennismakingsweekend, 1399 

waar de kascontrolecommissie over geoordeeld heeft. Die bon is inmiddels ook teruggevonden. De 1400 

andere twee zijn van de kroegentocht, van Café de Fiets en Café de Buurman. Hij heeft veel contact 1401 

gehad met deze kroegen, maar geen juiste factuur gekregen. Hij is gevallen over het woordje ‘veel’, 1402 

aan gezien er 200 boekingen zijn gedaan in een halfjaar, en hij iedere fout heeft kunnen 1403 

verantwoorden. Hij vindt dit oprecht een kwalijke opmerking. De kascontrolecommissie heeft na de 1404 

controle gevraagd om de cijfers, en die heeft hij opgestuurd. Daarna kreeg hij ook het verzoek om de 1405 

toelichting op te sturen, maar volgens hem is het de taak van de kascontrolecommissie om de cijfers 1406 

te controleren. Daarom heeft hij de toelichting tegelijk naar alle leden gestuurd. 1407 

Lars Meijer geeft aan dat alles uit goede wil is gedaan, en dat de commissie de toelichting in wilde zien 1408 

om kleine fouten eruit te kunnen halen. Dit is geen aanval, hij vindt dit jammer en hij twijfelt over zijn 1409 

plek in de kascontrolecommissie. 1410 

Dyon Bambacht sluit zich hierbij aan, en voelt een gebrek aan vertrouwen in de kascontrolecommissie. 1411 
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Stan van Moorsel dacht dat de kascontrolecommissie moest kijken naar de cijfers, en had hier geen 1412 

kwade bedoeling. Hij heeft veel advies gevraagd, en waardeert alle inzet van de commissie. 1413 

Ruud Penders geeft aan dat in het HR staat dat de kascontrolecommissie advies moet geven in de 1414 

zaken van de penningmeester. Dit advies kan alleen gegeven worden als ze alle informatie hebben. De 1415 

commissie kijkt vrijwillig een hele dag naar alle cijfers, en het is mooi dat ze dat doen. 1416 

Stan van Moorsel herhaalt dat de commissie alles ingezien heeft, alles gecontroleerd heeft, dat ze 1417 

weten hoe het zit, en dat de toelichting weinig nieuws kon bieden. 1418 

 1419 

Remco Frank wil een stemverklaring afleggen. Naar aanleiding van de kascobrief zal hij tegenstemmen, 1420 

omdat de commissie niet alle informatie heeft gekregen. Hij wil graag een nieuw verslag zien bij de 1421 

volgende ALV. 1422 

 1423 

Stemming Financieel Halfjaarverslag 1424 

Bob Smits geeft aan dat de stemprocedure hetzelfde is als bij de vorige stemming. 1425 

Rens Verhaegh leest de wijzigingen in het quorum voor. 1426 

 1427 

Stemgerechtigden aanwezig: 40 1428 

Stemgerechtigde machtigingen: 14  1429 

Stemgerechtigden totaal: 54 1430 

 1431 

Voor: 3 1432 

Tegen: 10 1433 

Onthouding: 41 1434 

  1435 

Het financieel halfjaarverslag is niet aangenomen. 1436 

 1437 

W.V.T.T.K. 1438 

Bob Smits wil het nog even hebben over Parijs. Hij legt uit dat het jaarbedrag inhoudt dat het bestuur 1439 

tot 500 euro kan uitgeven buiten begroting. Als het gaat om een hoger bedrag, moet er toestemming 1440 

gevraagd worden aan de ALV. 1441 

Stan van Moorsel geeft aan dat het verlies op de excursie 860 euro gaat bedragen, wat meer is dan het 1442 

jaarbedrag. Het is een keuze geweest tussen niet doorgaan en wel doorgaan met verlies. Het bestuur 1443 

heeft her hier veel over gehad, en de consequenties van afgelasting zijn hoger dan in deze situatie. De 1444 

vereniging kent een hoog eigen vermogen, en is van mening dat dat eigen vermogen voor dit soort 1445 

situaties is bedoeld. Hij vraagt zich af wat het nut van reserves is, als die nooit gebruikt worden. Er zijn 1446 

een paar aanmeldingen te weinig, en om daardoor niet een hoop mensen teleur te stellen, is hem wel 1447 

860 euro waard. 1448 

Dyon Bambacht geeft aan dat de kascontrolecommissie het hier ook over heeft gehad, en het advies 1449 

heeft gegeven om door te gaan. Er is een commissie al lang mee bezig, en er gaan 25 leden mee. Er 1450 

moet nog wel een keer kritisch gekeken worden naar de uitgavenkant. 1451 

Stan van Moorsel geeft aan dat er inmiddels een goedkopere bus is geregeld, waarvoor hulde voor 1452 

Lars Meijer. Hij geeft aan inderdaad kritisch te blijven kijken naar de uitgaven. 1453 

Ruud Penders geeft aan dat Roel Meijer altijd zei dat het eigen vermogen nodig is voor het geval de 1454 

reis plotseling geannuleerd moet worden. Hij vindt het wel raar dat Lars Meijer een bus voor de 1455 

excursie moet regelen. 1456 
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Lars Meijer geeft aan dat dit is voortgekomen uit het overleg met de kascontrolecommissie en Stan 1457 

van Moorsel. Daarom heeft hij die mail gestuurd voor de excursiecommissie. Dit heeft hij gedaan uit 1458 

eigen initiatief, omdat hij wist waar het mogelijk was om kleinere bussen te vinden. 1459 

Ruud Penders wil duidelijk weten wiens initiatief dit was. Dit gaat om 800 euro van niet eigen geld. 1460 

Stan van Moorsel geeft aan vanaf het begin altijd betrokken te zijn geweest bij de excursie. De bus is 1461 

puur eigen initiatief van Lars Meijer geweest. Hij heeft de kans niet gehad om er zelf naar te kijken, 1462 

omdat Lars Meijer na een dag al een goedkopere bus had gevonden. 1463 

Lars Meijer wil weten of het nu gaat om 860 euro totaal of bovenop de 300 euro die sowieso al naar 1464 

de excursie ging. 1465 

Stan van Moorsel geeft aan dat 860 euro het totale bedrag is. 1466 

Dyon Bambacht geeft aan dat van die 860 euro er 300 euro binnen de begroting valt en 500 euro 1467 

binnen het jaarbedrag. Een stemming zou dus gaan over 60 euro. 1468 

Stan van Moorsel geeft aan dat het wel over een resultaat gaat, dus dat we goed zouden kunnen 1469 

stemmen over iets wat uiteindelijk wel onder het jaarbedrag blijft. 1470 

Remco Frank is benieuwd vanaf welk bedrag de excursie wel afgelast zou zijn. 1471 

Stan van Moorsel was lang van plan om het af te gelasten, ook met het oog op de constitutieborrel. 1472 

Samen met het bestuur en de kascontrolecommissie heeft hij de voors en tegens afgewogen. Het 1473 

draait ook om het werk van een commissie, de mogelijkheid om een speech van de koning bij te wonen, 1474 

en er waren maar 4 mensen te weinig. Hij vindt dit nu wel meevallen. Het is de moeilijkste beslissing 1475 

die hij tot dusver heeft moeten nemen, en hopelijk is het de juiste. 1476 

Pol Muffels geeft aan dat de excursiecommissie zich bewust is van de last die op het bestuur is gelegd. 1477 

Hij zou zelf de eerste zijn die het eens is met Remco Frank, en is dan ook meteen op zoek gegaan naar 1478 

mogelijkheden tot het verlagen van het bedrag. Hij vindt het erg fijn dat de commissie hier hulp bij 1479 

heeft gekregen van Lars Meijer. Het bestuur heeft nu gekozen, en we kunnen samen bepalen of zoiets 1480 

vaker mag gebeuren in de toekomst. 1481 

Stan van Moorsel geeft aan dat hij een andere ALV wil aangrijpen om hier discussie over te voeren. 1482 

Bram Geurkink constateert dat de stemming nu om 60 euro gaat, maar eigenlijk om meer geld. Hij 1483 

vraagt zich af wat het niet laten doorgaan van de excursie zou kosten. 1484 

Stan van Moorsel geeft aan dat dit gaat om de aanbetalingen aan de hostels, wat totaal meer is dan 1485 

2000 euro. 1486 

Bram Geurkink vindt dat er dan eigenlijk geen keuze is, want bij tegenstemmen zijn de kosten veel 1487 

hoger. 1488 

Stan van Moorsel bevestigt dat. 1489 

Manouk Smeets geeft aan dat er eigenlijk geen keuze en dat het bestuur hier gewoon te laat mee is.  1490 

Lars Meijer vindt dat iedereen gewoon voor moet stemmen en dat het dan klaar is. Hij vraagt zich wel 1491 

af wat er met het eigen vermogen gaat gebeuren als er geen docenten mee op reis gaan en geeft het 1492 

bestuur mee daarover na te denken. 1493 

 1494 

Bob Smits geeft aan dat de stemmingsprocedure hetzelfde is als bij de eerdere stemmingen. 1495 

 1496 

Stemgerechtigden aanwezig: 40 1497 

Stemgerechtigde machtigingen: 14 1498 

Stemgerechtigden totaal: 54 1499 

 1500 

Voor: 38 1501 
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Tegen: 0 1502 

Onthouding: 21 1503 

 1504 

De excursie naar Parijs kan doorgaan. 1505 

 1506 

Stan van Moorsel geeft aan dat momenteel vijftien leden geschorst zijn omdat zij de contributie niet 1507 

betaald hebben. Geen van deze mensen is aanwezig om in beroep te gaan. Daarom zijn alle vijftien 1508 

leden geroyeerd bij de volgende hamerslag van Bob Smits. 1509 

 1510 

Rondvraag 1511 

Koen Beekhuis heeft geen vragen. 1512 

Dyon Bambacht vraagt of hij ondanks deze avond het bestuur mag bedanken voor een leuk halfjaar, 1513 

of hij mag meegeven dat er altijd verbeterpunten zijn en of hij zijn dank en waardering mag uitspreken 1514 

voor alle eerstejaars die er vanavond zijn, aangezien zij de toekomst van de vereniging zijn. 1515 

Ruud Penders vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor een halfjaar vrijwillige inzet, of hij het 1516 

bestuur succes mg wensen voor de rest van het jaar, of hij mag hopen dat het bestuur een les geleerd 1517 

heeft, of hij alle aanwezigen mag bedanken en of het bestuur ervoor kan zorgen dat de vlag volgende 1518 

keer gestreken is. 1519 

Remco Frank vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor haar inzet, of hij de ALV mag bedanken voor 1520 

de ALV, of hij het bestuur succes mag wensen met het organiseren van voldoende formele activiteiten 1521 

en of hij in het bijzonder de commissaris externe betrekkingen succes mag wensen. 1522 

Marten Porte heeft geen vragen. 1523 

Boaz de Rooij heeft geen vragen. 1524 

Luuk Kaffener heeft geen vragen. 1525 

Anton Stel heeft geen vragen. 1526 

Dominic Kok heeft geen vragen. 1527 

Tim Jacobs vraagt of hij zich met het oog op de tijd mag aansluiten bij Ruud Penders. 1528 

Saskia Meijs heeft geen vragen. 1529 

Nanne van Mil heeft geen vragen. 1530 

Ruud Walvius heeft geen vragen. 1531 

Max Hoofwijk vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, of hij het bestuur 1532 

succes mag wensen voor het komende halfjaar en of het bestuur de inbreng echt ter harte wil nemen. 1533 

Yaël van Drunen vraagt of ze zich mag aansluiten bij Max Hoofwijk. 1534 

Felix Wagner heeft geen vragen. 1535 

Jip Trommelen vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar en of hij Bram 1536 

Geurkink een fijne verjaardag mag wensen. 1537 

Manouk Smeets vraagt of ze het bestuur mag bedanken voor het afgelopen halfjaar, of ze Stan van 1538 

Moorsel succes mag wensen met het uitwerken van het financieel halfjaarverslag en of ze mag 1539 

meegeven dat ze daar alle vertrouwen in heeft. 1540 

Bram Geurkink vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor een leuk halfjaar, of hij mag hopen dat 1541 

het tweede halfjaar minstens zo leuk wordt en of hij alle aanwezigen mag bedanken. 1542 

Ruben Meijerink heeft geen vragen. 1543 

Tomas Jochoms heeft geen vragen. 1544 

Joseph Dommeck heeft geen vragen. 1545 
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Lars Meijer vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor de ALV en het gezellige eerste halfjaar en of 1546 

hij de ALV mag bedanken omdat er veel mensen zijn, wat een teken richting het bestuur is dat de leden 1547 

geven om de vereniging. 1548 

Youri Kling vraagt of hij zich mag aansluiten bij Lars Meijer. 1549 

Pol Muffels vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de ALV, of hij het bestuur mag bedanken voor de 1550 

ALV, of hij de ALV mag bedanken voor de sfeer, of hij mag aangeven dat ALV’s zo behoren te zijn en of 1551 

hij, ondanks dat er veel meer vrouwen bij de VvA zitten, zijn treurnis mag uitspreken over de 1552 

bestuurspunten. 1553 

Robbin van der Hamsvoord heeft geen vragen. 1554 

Luuk Scholman vraagt of hij zich mag aansluiten bij Manouk Smeets. 1555 

Tjitse Ozinga vraagt of hij zich mag aansluiten bij Lars Meijer. 1556 

Bas Wijnsouw vraagt of hij het bestuur mag bedanken voor het eerste halfjaar, of hij de ALV mag 1557 

bedanken voor de goede opbouwende kritiek en of hij Jordi Uijens succes mag wensen met het snel 1558 

uitwerken van de notulen. 1559 

Lowieke Vermeulen vraagt of ze iedereen mag bedanken voor de ALV. 1560 

Luuk Mevis vraagt of hij zich mag aansluiten bij Lars Meijer en Lowieke Vermeulen, en of hij namens 1561 

Pol Muffels nog eens mag vragen naar de bestuurspunten. 1562 

Tim van der Werf heeft geen vragen. 1563 

Wimer Heemskerk heeft geen vragen. 1564 

Gijs Kooistra heeft geen vragen. 1565 

Merel van ’t Leven vraagt of ze de ALV mag bedanken voor de kritische blik en de vele input en of ze 1566 

mag aangeven dat ze er zeker iets mee gaat doen en dat ze het waardeert dat iedereen wil meedenken. 1567 

Stan van Moorsel geeft aan dat di niet tactisch is, maar dat hij persoonlijk teleurgesteld is in het verloop 1568 

van de avond, dat hij oprecht gaat nadenken over zijn positie in het bestuur, dat hij het ziet als een 1569 

blijk van weinig vertrouwen in hem, dat hij het hier intern over gaat hebben, dat hij zich altijd vol 1570 

ingezet heeft voor ismus en dat door bepaalde input het beeld geschetst is dat hij niet capabel is. 1571 

Rens Verhaegh vraagt of hij Remco Frank mag bedanken voor zijn succeswens, of hij de ALV mag 1572 

bedanken voor de input, of hij zijn medebestuursleden mag bedanken voor het halfjaar tot nu toe en 1573 

of hij mag aangeven honderd procent achter Stan van Moorsel te staan en dat het wel goed komt. 1574 

Jordi Uijens vraagt of hij de ALV mag bedanken voor de kritische blik, of hij mag aangeven dat alle input 1575 

ter harte wordt genomen, of hij mag aangeven geschrokken te zijn van het statement van Stan van 1576 

Moorsel en dat hij achter hem staat en of hij iedereen mag bedanken die hier weer de volle zes uur 1577 

gezeten heeft voor de vereniging. 1578 

Bob Smits geeft aan dat alles gevraagd mag worden, behalve alles over de bestuurspunten, dat hij alle 1579 

vertrouwen heeft in Stan van Moorsel, en dat hij vertrouwen heeft in een leuk tweede halfjaar. 1580 

Hij verzoekt iedereen om de glazen heel mee te nemen naar de bar. 1581 

 1582 

Bob Smits sluit de vergadering om 01.58 uur. 1583 


